Afbeelding met tekst, wolk, hemel, poster

Automatisch gegenereerde beschrijving

De opname en wederkomst - Opdrachtenboek

Jezus komt terug

Timo Groot

De opname & wederkomst

Jezus komt terug  
Door Timo Groot

Voor meer onderwijsmateriaal en Bijbelstudies kunt u mijn website www.LivingGospel.nl bezoeken.

Copyright: Timo Groot

Fotografie: Pixabay.com & Pexels.com  
1 augustus 2023: Eerste druk

Uitgever: Timotheus media

ISBN: 9789083340944

De Bijbelteksten in deze uitgave is ontleend aan de Bijbel in de Herziene Statenvertaling (de HSV).

Niets uit deze uitgave mag worden vermenigvuldigd en/of doorgegeven door middel van druk, fotokopie, microfilm of op welke andere wijze ook, zonder voorafgaande schriftelijke toestemming van Timotheus media. Voor vragen kunt u een mail sturen naar info@LivingGospel.nl.

**INHOUD**

[VOORWOORD](#_Toc140842908)

[BEGINVRAGEN](#_Toc140842909)

[H1 GODDELIJKE TIJDLIJN](#_Toc140842910)

[H2 WAT IS DE OPNAME?](#_Toc140842911)

[H3 OPNAMES IN DE BIJBEL](#_Toc140842912)

[H4 DE GROTE VERDRUKKING](#_Toc140842913)

[H5 OPNAME VOOR VERDRUKKING](#_Toc140842914)

[H6 OPGENOMEN IN DE HEMEL](#_Toc140842915)

[H7 ACHTERGEBLEVEN OP AARDE](#_Toc140842916)

[H8 WANNEER IS DE OPNAME?](#_Toc140842917)

[H9 LEVEN RICHTING DE OPNAME](#_Toc140842918)

[H10 DE WEDERKOMST](#_Toc140842919)

[H11 HET OORDEEL VAN GOD](#_Toc140842920)

[H12 TEKENEN VOOR ZIJN KOMST](#_Toc140842921)

[H13 DUIZENDJARIG VREDERIJK](#_Toc140842922)

[H14 VERSCHIL OPNAME & KOMST](#_Toc140842923)

[H15 HOE BEN IK ERBIJ?](#_Toc140842924)

[EINDVRAGEN](#_Toc140842925)

## VOORWOORD

Ik ben dankbaar voor de impact die het boek ‘De opname & wederkomst’ heeft gemaakt in Nederland. Ik ontvang vaak berichten van mensen die zijn aangeraakt door dit boek. Ik ontvang berichten van pasgelovigen, Bijbelleraren en huiskringleiders die het boek gebruiken als studiemateriaal of naslagwerk en iedereen haalt mooie lessen uit het boek. Hoewel het boek al veel zegen heeft gebracht, vind ik het belangrijk dat het onderwijs nog meer tot uitdrukking komt in het dagelijks (geloofs)leven. Het is belangrijk dat dit niet zomaar een leuk ‘leesboek’ is, maar dat dit boek jouw leven verandert en een grote impact maakt. Daarom heb ik besloten om een opdrachtenboek te maken bij het studieboek, met veel vragen over de inhoud van het boek. De vragen zijn onderverdeeld in kennisvragen, meningsvragen, toepassingsvragen en discussievragen. Hierdoor onthoud jij meer over de inhoud van dit boek en leer je zelf na te denken over het fantastische onderwijs van de eindtijd.

Dit opdrachtenboek is uitstekend geschikt voor zelfstudie, huiskringen, Bijbelstudiekringen en speciale onderwijsavonden in de gemeente. Je kunt zelf het onderwijs lezen en de vragen beantwoorden, maar je kunt de vragen ook stellen aan jouw Bijbelstudiegroepje. Je zult verrast worden van alle leuke antwoorden die je zult ontvangen en je zult hierdoor elkaar beter leren kennen!

Ook wanneer je nog nooit een Bijbelstudiegroep hebt geleid, kun je gebruikmaken van dit boek. Geef ‘de leerlingen’ opdracht om het studieboek te lezen en lees vervolgens simpel de vragen voor die in dit boek staan en je zult zien dat een avond zo voorbij is en iedereen grote zegen en plezier ervaart!

Dit boek bevat meer dan 350 vragen en neemt jou nog dieper mee in de eindtijd. Ontdek, leer en geniet van de mooie momenten die jullie met elkaar en met God zullen beleven en ontdek Gods prachtige plan voor de toekomst.

Ik wens jou (of jullie) veel leerplezier en ik geloof dat je een mooie periode tegemoet gaat met veel openbaringen van de Heilige Geest over de eindtijd.

## BEGINVRAGEN

1. Welke begrippen die te maken hebben met de eindtijd ken jij voordat je dit boek bestudeerd?

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. Waarom zouden mensen onderwijs moeten krijgen over de eindtijd?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Hoe relevant is onderwijs over de eindtijd in deze tijd?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Kun je een korte samenvatting geven over de eindtijd?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Is het mogelijk om tot in detail te weten wat er in de toekomst gaat gebeuren?

Klik of tik om tekst in te voeren.

6. Zie je uit naar de opname van de gemeente? Waarom wel of waarom niet?

Klik of tik om tekst in te voeren.

7. Hoe ga je om met mensen die een andere mening of visie over de eindtijd hebben als jij?

Klik of tik om tekst in te voeren.

8. De Thessalonicenzen zagen erg uit naar de opname van de gemeente. Sommigen zeiden hun baan op en wachtten de opname af. Wat vind jij van deze levensstijl?

Klik of tik om tekst in te voeren.

9. Stel, de opname van de gemeente vindt over precies één jaar plaats. Zou je dan vanaf vandaag anders leven? Waarom wel of niet?

Klik of tik om tekst in te voeren.

10. Waarom denk je dat de opname van de gemeente nog niet heeft plaatsgevonden?

Klik of tik om tekst in te voeren.

11. Wat wil je nog leren over de eindtijd?

Klik of tik om tekst in te voeren.

12. Heb je aan je ongelovige familieleden of vrienden vertelt over de opname van de gemeente? Waarom wel of niet?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Antwoorden

**1.** Eigen antwoord. Denk bijvoorbeeld aan de opname van de gemeente, wederkomst van Christus, grote verdrukking, duizendjarig vrederijk, eschatologie, profetieën, nieuwe hemel en aarde, antichrist, etc.

**2.** Eigen antwoord. Bijvoorbeeld: Een groot gedeelte van de Bijbel gaat over de eindtijd. Voor God is dit belangrijk, dus voor ons is dit ook belangrijk. Daarnaast roept Jezus ons op om waakzaam te zijn en dat we Hem moeten verwachten. (Basis)kennis over de eindtijd is dus belangrijk.

**3.** Eigen antwoord. Bijvoorbeeld: Onderwijs over de eindtijd is relevant in deze tijd. Wij zijn dichter bij de opname van de gemeente dan onze vorige generaties. De tekenen zijn duidelijk zichtbaar. Daarom is het belangrijk om te weten wat komen gaat.

**4.** Vandaag leven we al in de eindtijd en leven we in de genadetijd. Maar binnenkort vindt de opname van de gemeente plaats. Jezus komt ons ophalen. Vervolgens komt er een zevenjarige verdrukking waarin de antichrist regeert. Na deze verdrukking komt Jezus terug om de antichrist en de duivel te verslaan. Jezus sticht een duizendjarig vrederijk. Na dit vrederijk komt de nieuwe hemel en de nieuwe aarde.

**5.** Nee, hoewel God ons veel heeft geopenbaard, is het niet mogelijk om alles te weten. God heeft ons informatie gegeven wat we nodig hebben, maar veel dingen kunnen we niet weten. (Hoe ziet mijn toekomstige huis in de hemel er bijvoorbeeld uit?)

**6.** Eigen antwoord. Bijvoorbeeld: Ik zie uit naar de opname, want dan ben ik voor eeuwig bij Jezus in de hemel. Of: Ik zie niet uit naar de opname, want ik wil nog eerst trouwen, kinderen krijgen, familieleden tot Jezus brengen, etc.

**7.** Eigen antwoord. Het is alleen belangrijk om met respect om te gaan met mensen met een andere visie. Ook zij zijn geliefde kinderen van God en misschien kunnen we zelfs mooie dingen van elkaar leren.

**8.** Eigen antwoord. Bijvoorbeeld: Uitzien naar de opname van de gemeente is erg belangrijk. Maar tegelijkertijd wil Jezus dat we blijven werken en Hij wil ons werkend aantreffen.

**9.** Eigen antwoord. Bijvoorbeeld: Nee, ik leef al in verwachting. Of: ja, ik ga dan meer mensen over Jezus vertellen.

**10.** Eigen antwoord. Bijvoorbeeld: De Heere vertraagt de belofte niet (zoals sommigen dat als traagheid beschouwen), maar Hij heeft geduld met ons en wil niet dat enigen verloren gaan, maar dat allen tot bekering komen. (2 Petrus 3:9)

**11.** Eigen antwoord. Bijvoorbeeld: Ik wil weten hoe Jezus verwacht dat ik vandaag leef in het licht van de opname. Of: Ik wil het verschil weten tussen de opname van de gemeente en de wederkomst van Christus.

**12.** Eigen antwoord.

## H1 GODDELIJKE TIJDLIJN

1. Maak een tijdschema en zet de belangrijkste gebeurtenissen van de aarde op dit schema. Begin bij de schepping en eindig met de nieuwe hemel en aarde.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Gods schepping en zondeval

2. Wat is het verschil tussen het scheppingsverhaal van de Bijbel en de evolutietheorie van de wetenschap?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Waarom heeft God mensen gemaakt en waarom is de mens de kroon op Gods schepping?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Vul in de volgende Psalm jouw eigen naam in:

Want Ú hebt Klik of tik om tekst in te voeren. zijn/haar nieren geschapen, Klik of tik om tekst in te voeren. in de schoot van Klik of tik om tekst in te voeren. zijn/haar moeder geweven. Ik loof U omdat Klik of tik om tekst in te voeren. ontzagwekkend wonderlijk gemaakt is; wonderlijk zijn Uw werken, mijn ziel weet dat zeer goed. Klik of tik om tekst in te voeren. zijn/haar beenderen waren voor U niet verborgen, toen Klik of tik om tekst in te voeren. in het verborgene gemaakt is en geborduurd werd in de laagste plaatsen van de aarde. Uw ogen hebben Klik of tik om tekst in te voeren. zijn/haar ongevormd begin gezien, en zij alle werden in Uw boek beschreven, de dagen dat zij gevormd werden, toen er nog niet één van hen bestond. (Psalm 139:13-16, aangepast)

5. Adam en Eva wandelden met God en spraken met hem. Spreek jij ook met God? Spreekt God wel eens terug? En waarover spreken jullie?

Klik of tik om tekst in te voeren.

6. Waarom gaf God aan de mens een vrije wil?

Klik of tik om tekst in te voeren.

7. Leg in jouw eigen woorden uit wat er tijdens de zondeval gebeurde en wat de gevolgen van de zondeval waren.

Klik of tik om tekst in te voeren.

8. Heb je wel eens iets gedaan tegen een geliefde, waardoor je hem of haar een tijdje niet onder ogen durfde te komen? Heb je het weer goed kunnen maken? Waarom wel of niet?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Het Oude Testament

9. Waarom heeft Kaïn zijn broer Abel gedood? En wat laat dit zien?

Klik of tik om tekst in te voeren.

10. Wat staat er in Romeinen 3:12? En waarom is dit een probleem voor de mensheid?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Het Nieuwe Testament

11. Hoe kunnen mensen rechtvaardig worden?

Klik of tik om tekst in te voeren.

12. Waarin verschilde Jezus van de andere mensen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

13. Wat was de prijs voor God om verzoening te brengen tussen Hem en de mensen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

14. Geef een samenvatting van de laatste dagen van Jezus op aarde.

Klik of tik om tekst in te voeren.

15. Waarom kon de dood Jezus niet vasthouden in het graf?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Heilige Geest

16. Wat is er gebeurd op de Pinksterdag?

Klik of tik om tekst in te voeren.

17. Hoe kunnen we de Heilige Geest ontvangen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

18. Wat doet de Heilige Geest in het leven van een gelovige? Noem minimaal 5 dingen die de Heilige Geest in ons leven doet.

Klik of tik om tekst in te voeren.

19. Is de volgende stelling waar of niet waar. Leg jouw antwoord uit. ‘Doordat we de Heilige Geest hebben ontvangen, hoeven wij niet meer de Bijbel te lezen.’

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Genadetijd

20. Wat betekent het begrip ‘genadetijd’? Leg dit in jouw eigen woorden uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

21. Wordt de gemeente in het boek Openbaring genoemd? Leg uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

22. Leg de volgende Bijbeltekst uit:

‘*Want ik wil niet, broeders, dat u geen weet hebt van dit geheimenis (opdat u niet wijs zou zijn in eigen oog), dat er voor een deel verharding over Israël is gekomen, totdat de volheid van de heidenen is binnengegaan. En zo zal heel Israël zalig worden, zoals geschreven staat: De Verlosser zal uit Sion komen en zal de goddeloosheden afwenden van Jakob.*’ (Romeinen 11:25-26)

Klik of tik om tekst in te voeren.

### De opname t/m het duizendjarig vrederijk

23. Wat staat beschreven in 1 Thessalonicenzen 4:16-17 en 1 Korinthe 15:51-52?

Klik of tik om tekst in te voeren.

24. Wat gebeurt er na de opname van de gemeente en voor de wederkomst van Christus?

Klik of tik om tekst in te voeren.

25. Wat is het verschil tussen de eerste komst van Jezus op aarde (2000 jaar geleden) en Zijn tweede komst op aarde (de wederkomst)?

Klik of tik om tekst in te voeren.

26. Waarom verleid de duivel geen mensen tijdens het duizendjarig vrederijk? En waarom doet hij dit wel weer na het duizendjarig vrederijk?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Een nieuwe hemel en een nieuwe aarde

27. Hoelang duurt de periode van de nieuwe hemel en de nieuwe aarde?

Klik of tik om tekst in te voeren.

28. Wat gebeurt er met de huidige hemel en aarde voordat de nieuwe hemel en aarde verschijnen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

29. Waarom is er op de nieuwe aarde geen zee?

Klik of tik om tekst in te voeren.

30. Wat vind je de mooiste eigenschap van de nieuwe hemel en de nieuwe aarde?

Klik of tik om tekst in te voeren.

31. Leg de volgende stelling uit: ‘In dit leven zien we er uit als een naakte graankorrel, maar straks bloeien wij op als prachtige scheppingen.’

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Discussie- en toepassingsvragen

1. Vertel deze week aan iemand dat hij of zij door God geschapen is en God hem of haar heeft gewild.

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. Lees Lukas 22:1 tot en met 23:48. Wat vind je het ergste wat Jezus is overkomen? Of wat heb je ook (gedeeltelijk) meegemaakt? (Bijvoorbeeld: verraad van vrienden, vals beschuldigd, etc.?)

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Wat heb jij van de Heilige Geest geleerd? En wat kun je doen om beter de stem van de Heilige Geest te verstaan?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Is het belangrijk om de volgorde te kennen van Gods profetieën over de eindtijd?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Leer de volgende Bijbeltekst uit jouw hoofd:

*‘Gods woonplaats is onder de mensen, Hij zal bij hen wonen. Zij zullen zijn volken zijn en God zelf zal als hun God bij hen zijn. Hij zal alle tranen uit hun ogen wissen. Er zal geen dood meer zijn, geen rouw, geen jammerklacht, geen pijn, want wat er eerst was is voorbij.’* (Openbaring 21:3-4)

### Antwoorden

Afbeelding met tekst, diagram, Lettertype, lijn

Automatisch gegenereerde beschrijving1.

2.De Bijbel leert dat de mens is geschapen door God, terwijl de evolutietheorie leert dat de mens per toeval is ontstaan door een oerknal.

3. God verlangde naar mensen die op Hem lijken en waarmee Hij een persoonlijke relatie mee kan hebben. Hij wil wandelen met mensen, met hen trouwen en hun Vader zijn. De mens was de kroon op Gods schepping, omdat ze waren geschapen naar Zijn evenbeeld.

4. Eigen antwoord.

5. Eigen antwoord.

6. God wil geen robots, maar wil mensen die zelf kunnen besluiten of ze met God willen wandelen of niet.

7. Lees Genesis 3.

8. Eigen antwoord

9. Kaïn werd boos dat God niet zijn offer aannam, maar wel die van Abel. Dit laat zien dat de mens steeds meer van het karakter en beeld van God afweek.

10. Romeinen 3:12 zegt: ‘Allen zijn zij afgedwaald, samen zijn zij nutteloos geworden. Er is niemand die goeddoet, er is er zelfs niet één.’ Dit is een groot probleem, want dit betekent dat niemand met God kan leven en God iedereen zal veroordelen. (Gelukkig is Jezus gekomen om ons te redden van het oordeel.)

11. Door Gods genade, het offer van Jezus en het geloof in Jezus.

12. Jezus zondigde niet, terwijl alle andere mensen wel zondigden.

13. God moest Zijn Zoon naar de aarde sturen en Jezus moest sterven aan een kruis. Dit was een verschrikkelijke dood.

14. Zie het studieboek voor een uitgebreide samenvatting.

15. De dood is het loon van de zonde. Aangezien Jezus nooit had gezondigd, had de dood geen recht op Hem.

16. De uitstorting van de Heilige Geest op de gelovigen, de gelovigen spraken in tongentaal, de Pinksterpreek van Petrus en het begin van de kerk.

17. We ontvangen de Heilige Geest wanneer we tot geloof zijn gekomen, bekeerd zijn en gedoopt zijn. Vaak wordt de Heilige Geest gegeven door handoplegging of door een gebed. (Let op: de volgorde tussen de waterdoop en de doop van de Heilige Geest kan ook andersom plaatsvinden.)

18. De Heilige Geest doet het volgende:

1. Hij laat ons zien wie Jezus is.

2. Hij getuigt dat we kinderen van God zijn.

3. Hij bidt voor ons en leidt ons in onze gebeden.

4. Hij leidt ons de weg, waardoor onze vruchten toenemen.

5. Hij troost en helpt ons.

6. Hij geeft ons genadegaven.

7. Hij onderwijst ons en herinnert ons aan Jezus.

8. Hij helpt ons om steeds meer op Jezus te lijken.

19. Deze stelling klopt niet. We hebben zowel de Heilige Geest als de Bijbel nodig om te groeien in geloof. De Heilige Geest onderwijst ons in de dingen die God heeft opgeschreven in de Bijbel. Door van beide bronnen gebruik te maken, zullen we beter groeien in ons geloof.

20. Vandaag leven we in de ‘genadetijd’. Dit is een tijd waarin iedereen die in Jezus gelooft wordt gered. De genade van God en Jezus is gratis en enkel door geloof worden we gered. Tijdens deze genadetijd is de kerk een belangrijk onderdeel.

21. Ja, de gemeente wordt in de hoofdstukken 2 en 3 van het boek Openbaring genoemd. Johannes moest brieven schrijven naar zeven plaatselijke gemeenten. Deze brieven hebben ook een profetie boodschap aan de gelovigen in de afgelopen 2000 jaar en de toekomstige jaren.

22. Deze Bijbeltekst legt uit dat Gods focus van vandaag ligt op de gemeente, en nadat de gemeente (de heidenen) is binnengegaan in de hemel, ligt Gods focus weer op Israël tijdens de grote verdrukking.

23. In deze teksten beschrijft Paulus de gebeurtenissen die plaatsvinden tijdens de opname van de gemeente. Dit is het moment dat Jezus ons roept, ons lichaam veranderd wordt naar een onvergankelijk lichaam, we in een oogwenk worden opgenomen in de lucht en voor altijd bij Hem zullen zijn.

24. Dit is de grote verdrukking. Dit is een verschrikkelijke periode vol met ellende en narigheid.

25. Tijdens Jezus’ eerste komst op aarde kwam hij om te dienen en te leiden. Tijdens Zijn tweede komst komt Hij om te overwinnen en te regeren.

26. Tijdens het duizendjarig vrederijk is de duivel gebonden. Na dit vrederijk wordt hij voor een korte tijd losgelaten. Oftewel, de duivel kon tijdens het vrederijk niet misleiden, maar na het vrederijk wel omdat hij weer is losgelaten.

27. De periode van de nieuwe hemel en de nieuwe aarde duurt eeuwig. Er is geen eind.

28. De huidige hemel en aarde zullen voorbijgaan en de elementen zullen brandend vergaan. Alles verdwijnt en God geeft er iets nieuws voor terug.

29. De zee is een afspiegeling van de goddelozen en de onrust. Op de nieuwe aarde zijn er alleen rechtvaardigen en is er een eeuwigdurende rust. Daarnaast is de zee een overblijfsel van het oordeel en de zondvloed. Dit beeld hoort niet thuis op de nieuwe aarde.

30. Eigen antwoord. Bijvoorbeeld: Dat ik voor eeuwig bij God leef. Of: dat ik herenigd word met familieleden. Of: dat er geen pijn en moeite meer zal zijn.

31. Deze stelling betekent dat alles op deze aarde lelijk is in vergelijk met de dingen van de nieuwe hemel en de nieuwe aarde. Wij kunnen het ‘lelijke’ van deze aarde niet vergelijken met de mooiheid van de toekomstige hemel en aarde. Een graankorrel moet ook sterven voordat het oogst geeft. Zo sterven wij ook voordat wij het mooie kunnen aantrekken.

## H2 WAT IS DE OPNAME?

1. Waarom kunnen we elkaar troosten met de opname van de gemeente?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Het begrip

2. Wat is het woord ‘opgenomen worden’ in 1 Thessalonicenzen 4:17 in het Grieks en wat voor betekenissen heeft dit Griekse woord?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Wat is het woord ‘ontmoeting’ in 1 Thessalonicenzen 4:17 in het Grieks en wat voor betekenissen heeft dit Griekse woord?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Waarom is het belangrijk om inzicht te hebben in de Joodse bruiloftsrituelen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Het bruiloftsfeest is een voorafschaduwing van de opname van de gemeente. Kijk naar de onderstaande begrippen. Wie of wat laten deze begrippen zien van de opname van de gemeente?

A. De maagden

B. De vader van de bruidegom

C. De bruidegom

D. Het huis van de vader van de bruidegom

E. Zeven dagen feest

F. Treed (de bruidegom) tegemoet

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Hoelang duurt de opname?

6. Wat is het grootste verschil tussen de manier hoe Jezus werd opgenomen tijdens Zijn hemelvaart en de gemeente wordt opgenomen tijdens de opname?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Het lichaam wordt onvergankelijk

7. Wat betekent het om een overgankelijk lichaam te hebben?

Klik of tik om tekst in te voeren.

8. Niet iedereen krijgt op hetzelfde moment een onvergankelijk lichaam. Maak een chronologische lijst wanneer een groep mensen een onvergankelijk lichaam ontvangt.

Klik of tik om tekst in te voeren.

9. Behandel aan de hand van Filippenzen 3:20-21 de volgende vraag: Wat gaat Jezus met ons aardse lichaam doen en hoe ziet ons lichaam er na de opname van de gemeente uit?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Wie worden opgenomen?

10. Kunnen we met honderd procent zekerheid zeggen of kinderen van ongelovige ouderen worden opgenomen tijdens de opname? En wat denk je zelf? Zou God alle kinderen meenemen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

11. Wij kunnen veel leren van de reis in de woestijn van de Israëlieten. Wat vind je de mooiste les die we kunnen leren over de woestijnreis met betrekking tot de eindtijd?

Klik of tik om tekst in te voeren.

12. Hoe kunnen we zeker weten dat een kind van gelovige ouders wordt opgenomen tijdens de opname? Geef in het antwoord een verwijzing naar minimaal één Bijbeltekst.

Klik of tik om tekst in te voeren.

13. Onderbouw aan de hand van Numeri 14:26-31 en Mattheüs 19:13-15 waarom God alle kinderen zal (dus ook van ongelovige ouders) opnemen.

Klik of tik om tekst in te voeren.

14. Onderbouw aan de hand van Genesis 7:21-23 en 19:24-25 waarom God niet de kinderen van ongelovige ouders zal opnemen.

Klik of tik om tekst in te voeren.

15. Waarom lijkt het logisch dat de oudtestamentische gelovigen ook tijdens de opname van de gemeente worden opgenomen en niet op een later moment?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Het geluid van de opname

16. Noem drie geluiden die te horen zijn tijdens de opname van de gemeente.

Klik of tik om tekst in te voeren.

17. Wat is de taak van de aartsengel Michaël tijdens de grote verdrukking?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Waar zijn de gelovigen na de opname?

18. Waar gaan de gelovigen naar toe na de opname van de gemeente?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Discussie- en toepassingsvragen

1. Wat betekent de opname van de gemeente voor jou persoonlijk? Zie je hiernaar uit of vind je deze gebeurtenis spannend?

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. Welke rol speelt de opname van de gemeente in jouw kerk? Moet er meer of minder onderwijs gegeven worden over de opname in de kerk? Probeer zowel argumenten te verzinnen waarom de opname meer in de gemeente moet worden verkondigd, als argumenten waarom de opname minder moet worden verkondigd in de gemeente.

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Hoe kun jij je hoop op de opname van de gemeente levend houden op een plek waar mensen niet in de eindtijd geloven? Hoe kun jij jezelf en anderen aanmoedigen om waakzaam en trouw te blijven?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Volgens Paulus moeten we elkaar troosten. Misschien ken je iemand in jouw omgeving die pasgeleden een geliefde is verloren. Hoe kun je diegene troosten? (Dit hoeft niet per se over de eindtijd te gaan. Je kunt iemand ook troosten door diegene te helpen met huishoudelijke klusjes, een diner, etc.) Voer dit plan vervolgens uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Leer de volgende Bijbeltekst uit jouw hoofd:

*‘Want de Heere Zelf zal met een geroep, met de stem van een aartsengel en met een bazuin van God neerdalen uit de hemel. En de doden die in Christus zijn, zullen eerst opstaan. Daarna zullen wij, de levenden die overgebleven zijn, samen met hen opgenomen worden in de wolken, naar een ontmoeting met de Heere in de lucht. En zo zullen wij altijd bij de Heere zijn*.’ (1 Thessalonicenzen 4:16-17)

### Antwoorden

1. Wij kunnen elkaar troosten met de opname omdat we de overleden personen weer terug zullen zien. Samen met alle overleden broeders en zusters gaan we Jezus tegemoet.

2. Opgenomen worden komt van het Griekse woord harpazō. Dit is een werkwoord en kan de volgende betekenissen hebben: snel wegnemen, haastig grijpen, wegrukken, roven, met geweld wegvoeren en gekidnapt worden (verkrijgen door een overval).

3. Paulus gebruikte het Griekse woord ‘apantēsis’ en dit woord betekent: ontmoeten, tegemoet gaan en het vriendelijk ontmoeten.

4. Dit helpt ons om de woorden die Jezus sprak in de juiste context te plaatsen. De discipelen wisten precies hoe een bruiloft eruit zag en wij weten dit niet. Hierdoor weten we dat het bruiloft werd gevierd bij de vader van de bruidegom en dat de bruid werd meegenomen naar het huis van de vader van de bruidegom.

5. A. De maagden zijn een beeld van de gelovigen.

B. De vader van de bruidegom is een beeld van God de Vader.

C. De bruidegom is een beeld van Jezus Christus.

D. Het huis van de vader van de bruidegom is een beeld van het hemelse huis van God, oftewel de hemel.

E. Zeven dagen feest is een beeld van de zeven jaar waarin we in de hemel feestvieren samen met Jezus. Of. Met andere woorden, de bruiloft van het Lam (Jezus).

F. Treed (de bruidegom) tegemoet is een beeld dat we in de wolken Jezus tegemoet treden. Van daar gaan we met Jezus naar het Vaderhuis van God.

6. Het grootste verschil is dat Jezus langzaam werd opgenomen en wij worden in een oogwenk opgenomen. De discipelen zagen dat Jezus verdween achter de wolken. Tijdens de opname zullen mensen ons niet zien opvaren naar de hemel.

7. Een onvergankelijk lichaam betekent een onsterfelijk lichaam. Dit is een lichaam dat niet meer sterf, ziek wordt, verslijt of moeite ervaart. Het is een eeuwig lichaam.

8. 1. Jezus Christus als eersteling.

2. De broeders en zusters die zijn overleden. Dit gebeurt tijdens de opname.

3. De levende broeders en zusters. Dit gebeurt vlak nadat de overleden broeders en zusters een verheerlijkt lichaam hebben ontvangen tijdens de opname.

4. De broeders die tijdens de grote verdrukking tot geloof zijn gekomen. Dit gebeurt na de wederkomst.

5. De mensen die niet geloofden. Dit gebeurt tijdens het laatste oordeel. Ze worden in de poel van vuur geworpen. (Ook zij leven net als de gelovigen voor eeuwig, maar ondervinden moeite en lijden.)

9. Filippenzen 3:20-21 zegt: ‘*Ons burgerschap is echter in de hemelen, waaruit wij ook de Zaligmaker verwachten, namelijk de Heere Jezus Christus, Die ons vernederd lichaam veranderen zal, zodat het gelijkvormig wordt aan Zijn verheerlijkt lichaam, overeenkomstig de werking waardoor Hij ook alle dingen aan Zichzelf kan onderwerpen.*’ Jezus verandert dus onze aardse lichaam, zodat het gelijkvormig wordt aan Zijn eigen lichaam.

10. Nee. Dit kunnen we niet, want God heeft hier niets over gezegd in Zijn Woord. Tweede deel van de vraag: Eigen antwoord.

11. Eigen antwoord. Bijvoorbeeld: Wij trekken allemaal als een familie naar het beloofde land. Of: Het is belangrijk om mijn ogen gericht te houden op Gods toekomstige belofte van de eeuwigheid, zodat ik me niet laat afleiden van de dagelijkse zorgen. (let erop dat Gods beloften ook voor vandaag gelden, maar al het mooie zal verbleken als we het hemelse beloofde land zien.)

12. Kinderen van gelovige ouders worden wel opgenomen, omdat deze kinderen zijn geheiligd door hun ouders. Dit staat in 1 Korinthe 7:14: ‘*Want de ongelovige man behoort dankzij zijn vrouw God toe en de ongelovige vrouw dankzij haar man eveneens. Zou dat niet zo zijn, dan zouden uw kinderen onrein zijn. Maar nu zijn ze geheiligd.*’

13. In Mattheüs 19:13-15 zien we dat God van kinderen houdt en Numeri 14:26-31 laat zien dat God al eens eerder alle kinderen heeft gespaard. Omdat God van kinderen houdt en hij al eens eerder kinderen heeft gespaard, zal Hij dit ook doen tijdens de opname van de gemeente.

14. In Genesis 7:21-23 en 19:24-25 zien we dat God al eerder de wereld heeft geoordeeld. Toen spaarde Hij niet de kinderen van ongelovige ouders. Waarom zou God dan wel de kinderen van ongelovige ouders opnemen tijdens de opname van de gemeente?

15. Dit lijkt logisch, omdat Abraham (een oudtestamentische gelovige) verlangde naar het duizendjarig vrederijk. Dit staat in Hebreeën 11:10. Waarom zou Abraham naar iets verlangen als hij het niet zou meemaken (omdat hij pas na het vrederijk wordt opgewekt)? Daarnaast staat er geen apart moment aangekondigd waarin de oudtestamentische gelovigen worden opgewekt. Waarom zouden ze dan op een later moment worden opgewekt?

16. Geluid 1: Jezus Christus roept (of beveelt) Zijn volgelingen om naar Hem te komen.

Geluid 2: Een stem van een aartsengel.

Geluid 3: Een bazuin van God.

17. De aartsengel Michaël voert oorlog tegen de duivel, overwint de duivel en beschermt het volk Israël. Het is ook mogelijk dat Michaël een taak krijgt in de opname van de gemeente (misschien is zijn stem te horen tijdens de opname), maar dit kan ook om een andere aartsengel gaan.

18. De gelovigen gaan Jezus tegemoet in de lucht. Vanaf hier gaan we samen met Jezus naar het Vaderhuis van God, oftewel: naar de hemel.

## H3 OPNAMES IN DE BIJBEL

1. Noem 8 verschillende mensen of groepen die zijn opgenomen of worden opgenomen in de Bijbel.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### 1. Henoch

2. Waarom werd Henoch opgenomen in de hemel?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Noem twee overeenkomsten tussen de opname van de gemeente en de opname van Henoch.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### 2. Elia

4. Om welke gebeurtenissen staat Elia bekend en welk verhaal van Elia vind je het mooist? Leg uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Wist Elia dat God hem zou opnemen in de hemel? Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

6. Noem een belangrijk verschil tussen de opname van de gemeente en de opname van Elia. Gebruik in jouw antwoord een tekstverwijzing uit 2 Koningen 2 en Mattheüs 24:36.

Klik of tik om tekst in te voeren.

7. In het Nieuwe Testament lezen we over de verheerlijking van Jezus op de berg. Wie waren er allemaal op deze berg?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### 3. de Here Jezus

8. Waarom is het belangrijk om de hemelvaart te bestuderen in het licht van de wederkomst?

Klik of tik om tekst in te voeren.

9. Waar of niet waar: Er staat maar één tekst in de Bijbel die spreekt over de hemelvaart van Jezus.

Klik of tik om tekst in te voeren.

10. Leg de volgende stelling uit: ‘Door naar Jezus Zijn lichaam te kijken zien we zowel Zijn aardse lichaam als Zijn verheerlijkte lichaam.’

Klik of tik om tekst in te voeren.

11. Wat kan Jezus met Zijn verheerlijkte lichaam doen dat een gewoon menselijk lichaam (zonder Gods hulp) niet kan doen? Noem minimaal 4 verschillen.

Klik of tik om tekst in te voeren.

12. Waar werd Jezus opgenomen en waar zal Jezus terugkeren tijdens de wederkomst van Christus? Noem ook de naam van de profeet die heeft voorspeld waar Jezus terugkeert.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### 4. Filippus

13. In de Bijbel staat dat Filippus werd opgenomen door de Heilige Geest. Waar werd Filippus opgenomen en waar ging Filippus heen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

14. Wat denk jij? Hoe zou de kamerheer gereageerd hebben dat hij opeens Filippus niet meer zag? En hoe zouden de mensen die achterblijven op aarde reageren als de gelovigen worden opgenomen en nergens meer te vinden zijn?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### 5. Paulus

15. In 2 Korinthe 12 lezen we dat Paulus was opgenomen. In welke plaats(en) was Paulus geweest tijdens zijn opname?

Klik of tik om tekst in te voeren.

16. God openbaart zich aan Zijn kinderen. Heb jij ook een bijzondere openbaring of ervaring van God ontvangen? Hoe was dat? Denk bijvoorbeeld aan een beeld van de hemel, een beeld van de toekomst, een gevoel van liefde, etc.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### 6. De twee getuigen

17. Wat zullen de twee getuigen doen op aarde? Waarvoor worden zij door God uitgezonden?

Klik of tik om tekst in te voeren.

18. Wat gebeurt er met de twee getuigen op aarde? Noem de verschillende gebeurtenissen op die je in Openbaring 11:3-14 kan vinden. Noem zowel de gebeurtenissen van de getuigen als de dingen die de mensen in die tijd gaan doen.

Klik of tik om tekst in te voeren.

19. Wat denk jij? Wie zijn deze twee getuigen? Kunnen we dit weten?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### 7. Het mannelijk kind

20. Waarom is het moeilijk om het boek Openbaring te lezen? En waarom gebruikte Johannes zoveel beeldspraak?

Klik of tik om tekst in te voeren.

21. In Openbaring 12 lezen we over een groot teken in de hemel. Wie is de vrouw in dit teken? Leg uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

22. Wat gebeurt er, volgens Micha, met de Israëlieten op het moment dat de vrouw in Openbaring 12 gebaard heeft?

Klik of tik om tekst in te voeren.

23. Waarom is deze gelijkenis een beeld van de opname van de gemeente?

Klik of tik om tekst in te voeren.

24. Leg uit dat de gemeente van Christus uit Israël is geboren.

Klik of tik om tekst in te voeren.

25. In Openbaring 12 staat dat het kind de heidenvolken zal hoeden met een ijzeren staf. Velen zeggen dat Jezus de heidenvolken zal hoeden met een ijzeren staf en daardoor is het kind een beeld van Jezus. Waarom klopt dit niet?

Klik of tik om tekst in te voeren.

26. Noem een belangrijke overeenkomst tussen de Exodus en de grote verdrukking.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Discussie- en toepassingsvragen

1. De brief aan de Hebreeën noemt Henoch als een voorbeeld van iemand die door geloof werd weggenomen van de aarde. Wat betekent ‘geloof’ en wat kunnen we leren van Henoch zijn geloof?

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. Vlak voor de hemelvaart riep Jezus Zijn discipelen op om de wereld door te gaan en aan iedereen het evangelie te verkondigen. Wat kun jij doen om deze opdracht te vervullen? Vooral nu we leven in de laatste dagen voor de opname van de gemeente?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Paulus werd voor een moment opgenomen in de hemel. Waarom liet God aan Paulus de hemel zien? Wat kunnen wij als Christenen leren van Paulus en andere gelovigen die verhalen vertellen over visioenen van de hemel?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Er zijn veel verschillende visies bekend over Openbaring 12. Welke visies ken jij? Zoek op het internet naar verschillende visies over Openbaring 12. Wat kun je leren over Bijbelleraren die een andere visie over Openbaring 12 vertellen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Leer de volgende Bijbeltekst uit jouw hoofd:

*Wie overwint, zal Ik geven met Mij te zitten op Mijn troon, zoals ook Ik overwonnen heb, en Mij met Mijn Vader op Zijn troon gezet heb.* (Openbaring 3:21)

### Antwoorden:

1. Henoch, Elia, Jezus, Filippus, Paulus, de gemeente van Christus, de twee getuigen en het mannelijk kind.

2. Henoch werd opgenomen omdat hij God behaagde. Henoch wandelde met God en opeens was hij er niet meer. (Zie Hebreeën 11:5-6)

3. Overeenkomst 1: Henoch heeft de dood niet gezien en de levende gelovigen tijdens de opname van de gemeente zullen de dood niet zien.

Overeenkomst 2: Henoch heeft het getuigenis ontvangen dat hij God behaagde en de gelovigen tijdens de opname ontvangen ook de getuigenis dat ze God behagen (zie Hebreeën 11:6).

4. Eigen antwoord. Elia staat onder andere bekend om het feit dat hij bad tot God en er 3,5 jaar lang geen regen op de aarde viel. Of zijn strijd met de Baälpriesters, waarbij hij een offer maakte voor God en God antwoordde met vuur dat het offer verteerde. Hierdoor zagen de Israëlieten dat de God van Elia de echte God was.

5. Ja, Elia wist dat hij opgenomen zou worden. Dit werd onder andere geprofeteerd door de leerling-profeten in Bethel en Jericho. Ook Elisa, die samen met Elia diende, wist dat op die dag Elia opgenomen zou worden.

6. Een belangrijk verschil is dat de leerling-profeten precies wisten dat Elia op die dag werd opgenomen. Dit staat onder andere in 2 Koningen 2:5 en 2:9. Niemand weet echter wanneer de opname van de gemeente plaatsvindt. Dit zegt Jezus in Mattheüs 24:36.

7. Op deze berg waren Jezus, Elia en Mozes. Daarnaast kun je ook zeggen dat God de Vader aanwezig was (in de wolk), Petrus, Jakobus en Johannes. (Markus 9)

8. Omdat door engelen werd gezegd dat Jezus op dezelfde wijze terugkeert als Hij is heengegaan. Hierdoor weten we hoe Jezus terugkomt tijdens de wederkomst.

9. Niet waar, er gaan meerdere teksten over de hemelvaart. Denk bijvoorbeeld aan Handelingen 1, Markus 16 en Lukas 24.

10. Jezus heeft een verheerlijkt lichaam ontvangen. Dit lichaam kan dingen doen die wij niet kunnen doen en ziet er anders uit. Tegelijkertijd bevatte dit lichaam eigenschappen van Zijn ‘vorige’ aardse lichaam. De discipelen konden bijvoorbeeld de littekens van de kruisiging zien.

11. 1. De Here Jezus kon in verschillende gedaantes veranderen.

2. De Here Jezus kon verdwijnen in het niets.

3. De Here Jezus kon uit het niets verschijnen.

4. De Here Jezus kon ‘vliegen in de lucht’.

5. De Here Jezus leeft en zal voor eeuwig leven.

12. Jezus is opgenomen op de Olijfberg bij de afslag naar Bethanië. Op deze plek keert Jezus ook terug tijdens de wederkomst. Dit is voorspeld door de profeet Zacharia (Zacharia 14:4).

13. Filippus werd opgenomen nadat hij de kamerheer doopte bij een water. Dit was (in de buurt van) de weg van Jeruzalem naar Gaza. Filippus werd vervolgens in Asdod neergezet. Dit was een afstand van ongeveer 32 kilometer.

14. Eigen antwoord.

15. Paulus werd opgenomen tot in de derde hemel. Dit is de verblijfplaats van God. Daarnaast zag Paulus het paradijs. Dit is de verblijfplaats van de overleden gelovigen.

16. Eigen antwoord.

17. Ze zullen profeteren, geven hun getuigenis en hebben de macht ontvangen om de hemel te sluiten en andere wonderen te doen.

18. 1. De getuigen profeteren, doen verschillende wonderen en geven hun getuigenis.

2. Ze worden verslagen door het beest.

3. Hun dode lichamen liggen op de grond

4. Mensen vieren feest omdat de getuigen zijn vermoord.

5. De levensgeest van God komt in de getuigen en ze komen tot leven.

6. De getuigen klimmen op naar de hemel en de mensen zullen hen zien.

7. Er vindt een grote aardbeving plaats in Jeruzalem.

8. Mensen worden zeer bevreesd en geven de eer aan God.

19. Eigen antwoord. Het is niet bekend wie de twee getuigen zijn. Namen die vaak genoemd worden, zijn Elia, Mozes en Henoch.

20. Het boek Openbaring gebruikt veel beeldspraak en is moeilijk om te lezen. Dit komt doordat iemand uit het jaar 50 tot 100 na Christus moet opschrijven wat hij in de toekomst ziet. Hoe kan bijvoorbeeld iemand uit het jaar 50 uitleggen wat een auto, een vliegtuig, een tank of een computer is? Daarom probeerde Johannes deze dingen te omschrijven met dingen waarmee hij bekend was.

21. De vrouw in dit teken is Israël. In de Bijbel lezen we vaker dat Israël zwanger is (Micha 4 en 5). Daarnaast heeft de vrouw kenmerken van Israël. Denk aan de droom van Jozef met de sterren.

22. De Israëlieten komen tot geloof in Jezus Christus. Dit staat in Micha 5:2.

23. Omdat deze gelijkenis een mooi beeld laat zien van wat er tijdens de opname gaat gebeuren. Wanneer het kind is geboren (de gemeente), probeert de duivel dit kind te verslinden tijdens de grote verdrukking. Maar vlak voordat hij dit wil doen, wordt het kind opgenomen door God.

24. De gemeente is uit Israël geboren. Jezus was een Jood en ook de eerste gelovigen waren Joden. Vanuit Israël is Gods evangelie verkondigt over de gehele wereld. Gods evangelie is ‘geboren’ vanuit Israël. Daarnaast worden we vaak kinderen van Abraham en Sara genoemd. De mensen die geloven in Jezus Christus zijn de echte kinderen van de geloofsvader Abraham geworden.

25. Het klopt dat Jezus de heidenvolken zal hoeden met een ijzeren staf. Dit staat in Openbaring 19:14-15. Maar dit staat ook geschreven over de gelovigen in Openbaring 2:26-27. Het mannelijk kind kan dus ook verwijzen naar de gemeente, aangezien de gemeente ook de heidenvolken hoedt met een ijzeren staf.

26. Een belangrijke overeenkomst is dat het volk Israël verblijft in de woestijn en God voor hen zorgt. Zoals God het volk beschermde en voor hen zorgde in de woestijn tijdens de Exodus, zo zal God het volk ook beschermen en voor hen zorgen tijdens de grote verdrukking.

## H4 DE GROTE VERDRUKKING

1. Wat zegt Jezus in Mattheüs 24:21 en Markus 13:19 over de grote verdrukking?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### De toorn van God en de toorn van het Lam

2. Wat betekent het woord ‘toorn’? Kun je een aantal synoniemen noemen van dit woord?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Mogen gelovigen toornig zijn op de mensen in de wereld? Welke Bijbelteksten spreken over de toorn van gelovigen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Wat is het verschil tussen de toorn van God en de toorn van de mens?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Op wie is God toornig en hoe kunnen deze mensen verlost worden van de toorn van God?

Klik of tik om tekst in te voeren.

6. Hoelang duurt de grote verdrukking? Verdeel de grote verdrukking in twee delen en leg per deel kort uit wat er gebeurt.

Klik of tik om tekst in te voeren.

7. Welke Bijbelboeken laten het meeste zien van de grote verdrukking?

Klik of tik om tekst in te voeren.

8. Hoelang duurt de zeventigste week van het visioen van Daniël? Waarom weten we dat dit zolang duurt?

Klik of tik om tekst in te voeren.

9. Waar of niet waar. De antichrist kan alleen misleiden en hij kan geen wonderen of tekenen doen. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

10. Welk persoon die op een paard zit wordt beschreven in de volgende Bijbeltekst?

*En ik zag hoe het Lam (Jezus) het eerste van de zegels opende en ik hoorde een van de vier dieren met een stem als van een donderslag zeggen: Kom en zie! En ik zag en zie, een wit paard, en Hij Die erop zat, had een boog. En Hem was een kroon gegeven en Hij trok uit, overwinnend en om te overwinnen.* (Openbaring 6:1-2)

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Het oordelen van de volken

11. Vaak wordt gezegd als er ellende is: ‘waarom grijpt God niet in?’ Wat is de reden dat God vaak niet ingrijpt?

Klik of tik om tekst in te voeren.

12. Noem twee gebeurtenissen in de toekomst waarin God Zijn oordeel velt.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Het tuchtigen van het volk Israël

13. Waar of niet waar. Het volk Israël komt makkelijk door de grote verdrukking heen. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

14. In de Bijbel lezen we dat de koningen van de aarde het volk Israël gaan aanvallen. Hoe loopt deze oorlog af?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Het redden van veel mensen

15. Waarom komen veel mensen juist tijdens de grote verdrukking tot geloof?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Discussie- en toepassingsvragen

1. Wat vertelt de grote verdrukking over het karakter van God?

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. Door de grote verdrukking komen veel mensen tot geloof. Wat doet lijden (ik spreek over vervolgingen) en verdrukking met het geloof van mensen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Ook vandaag is er in veel landen in de wereld grote christenvervolgingen en lijden. Wat kun je doen om de broeders en zusters die te maken hebben met christenvervolgingen te helpen? Maak een plan en voer dit uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Waarom hebben Christenen onderwijs nodig over de grote verdrukking, terwijl ze voor deze periode worden opgenomen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Leer de volgende Bijbeltekst uit jouw hoofd:

*Hierna zag ik en zie, een grote menigte, die niemand tellen kon, uit alle naties, stammen, volken en talen, stond vóór de troon en vóór het Lam, bekleed met witte gewaden en palmtakken in hun hand. (…) Dezen zijn het die uit de grote verdrukking komen.* (Openbaring 7:9 en 14)

### Antwoorden

1. Jezus zegt dat er een grote verdrukking zal zijn die nog nooit geweest is op aarde. Oftewel, alle verschrikkelijke oorlogen en rampen die de wereld heeft meegemaakt verbleekt als je het vergelijkt met de grote verdrukking.

2. Toorn betekent dat iemand woedend op iets is. Andere woorden voor toorn zijn boosheid, verontwaardiging, aanstoot, irritatie of verbolgenheid.

3. Nee, gelovigen mogen niet toornig zijn. In Efeze 4:31-32 en Kolossenzen 3:8 staat dat we elkaar vriendelijk en barmhartig moeten behandelen en dat er geen plaats hoort te zijn van toorn of woede.

4. De toorn van God is altijd gerechtvaardigd en heilig, terwijl de toorn van de mens vaak voortkomt vanuit het vlees (de zondige natuur). Daarnaast is er geen ruimte voor toorn voor de mens, omdat dit God toekomt en Gods toorn is nodig om een rechtvaardig oordeel te vellen.

5. God is toornig over alle goddeloosheid, ongerechtigheid en ongehoorzaamheid van de mensen. Gods toorn rust op iedereen die het kwade teweegbrengt. Doordat iedereen heeft gezondigd, rust Gods toorn op iedereen. Om verlost te worden van deze toorn moeten mensen in Jezus Christus geloven. Degenen die Jezus gehoorzamen, zijn vergeven en zijn rechtvaardig gemaakt.

6. De grote verdrukking duurt zeven jaar. Dit staat in Daniël 9:27. De grote verdrukking bestaat uit twee perioden van ongeveer 3,5 jaar. De eerste helft is er een schijnvrede en lijkt de antichrist goed te zijn voor het volk van Israël. Maar in de tweede helft van de verdrukking wil de antichrist het volk vernietigen.

7. De twee Bijbelboeken die het meeste laten zien over de grote verdrukking zijn de boeken Openbaring en Daniël. Maar er zijn meer boeken die spreken over de grote verdrukking. Denk bijvoorbeeld ook aan Mattheüs 24, Markus 13, Ezechiël en Zacharia die over de eindtijd spreken (er zijn nog wel meer Bijbelteksten die over de verdrukking gaan).

8. De zeventigste week van het visioen van Daniël duurt zeven jaar. Dit heeft te maken met de sabbatsjaren van Israël. Daarnaast wordt in het boek Openbaring en Daniël vaak de periode van 3,5 jaar genoemd. Dit gaat op de helft van de grote verdrukking in. Dus de helft van de verdrukking duurt 3,5 jaar en daardoor duurt de hele verdrukking zeven jaar.

9. Niet waar. De antichrist kan wonderen en tekenen doen. Dit lezen we in het boek Openbaring. Door deze tekenen en wonderen zal hij velen misleiden.

10. De HSV-vertaling heeft deze man ten onrechte met hoofdletters geschreven. Dit gaat niet om Jezus, God de Vader of de Heilige Geest. Deze tekst spreekt over de antichrist.

11. Dit komt doordat God nog steeds genadig is. Wanneer God zou rechtspreken over elke zonde en pijn die mensen elkaar aandoen, dan blijft er geen mens op aarde over. Zie ook 2 Petrus 3:7-9.

12. Gebeurtenis 1: Tijdens de grote verdrukking. In Openbaring 16:1-7 lezen we bijvoorbeeld hoe God een oordeel velt over de grote stad Babylon.

Gebeurtenis 2: Tijdens het eindoordeel van God die na het duizendjarig vrederijk komt. Dit wordt ook de grote witte troon genoemd.

13. Niet waar. Het volk Israël krijgt het juist zwaar te verduren. Nog eenmaal probeert de duivel dit volk te verwoesten. Jeremia spreekt erover dat er angst is en geen vrede en dat de gezichten van de mannen lijkbleek zijn geworden. (Jeremia 30:4-7)

14. Deze oorlog loopt af doordat Jezus Christus het volk Israël gaat bevrijden van de koningen van de aarde. Jezus komt terug en dood de vijanden met het zwaard dat uit Zijn mond komt. Jezus zal Zijn volk beschermen en de totale overwinning behalen. Dit kunnen we lezen in Openbaring 19.

15. Dit komt doordat mensen de grote wonderen en ingrijpen van God op de aarde zien. Daarnaast denken veel mensen na in momenten dat ze lijden. Ze komen tot bezinning. (Laat het duidelijk zijn dat God in deze tijd mensen niet laat lijden, het is de duivel die dit doet.)

## H5 OPNAME VOOR VERDRUKKING

1. Noem acht redenen waarom de opname van de gemeente voor de grote verdrukking plaatsvindt.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Verdrukking van vandaag

2. Christenen maken niet de grote verdrukking mee. Betekent dit dan ook dat Christenen nooit lijden? Leg uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Hoe kunnen we lijdende Christenen troosten?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Aanwijzing 1: niet bestemt tot toorn

4. Waarom hoeven Christenen niet de toorn van God te dragen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Wat is het grote verschil tussen de verdrukkingen en ellende van vandaag en de verdrukking en ellende ten tijde van de grote verdrukking?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Aanwijzing 2: Voorafschaduwingen

6. Waarom is het verhaal van Noach een voorafschaduwing van de tijd van de grote verdrukking?

Klik of tik om tekst in te voeren.

7. Waarom werd alleen Noach en zijn gezin gered van de zondvloed?

Klik of tik om tekst in te voeren.

8. Wie was Lot in het boek Genesis?

Klik of tik om tekst in te voeren.

9. Waarom vernietigde God de steden Sodom en Gomorra?

Klik of tik om tekst in te voeren.

10. Waarom heeft God het leven van Lot en zijn familie gespaard?

Klik of tik om tekst in te voeren.

11. We lezen dat Lot probeerde zijn schoonzonen te bereiken met de boodschap van God, maar dat zij niet luisterden. Heb jij dit ook meegemaakt in jouw familie of vriendengroep? Hoe ga je om met mensen die niet (direct) het evangelie willen ontvangen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Aanwijzing 3: bewaren voor de verzoeking

12. Waarom is de boodschap die Johannes gaf aan de plaatselijke Filadelfia-kerk en de Laodicea-kerk ook belangrijk voor de tijd waarin we vandaag leven?

Klik of tik om tekst in te voeren.

13. Waarom wordt de grote verdrukking ook ‘het uur van de verzoeking’ genoemd?

Klik of tik om tekst in te voeren.

14. Noem twee Bijbelteksten waarin staat dat God de gelovigen verlost of bewaard voor de verzoeking.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Aanwijzing 4: de dag van Christus

15. De Thessalonicenzen waren bang dat ze al in de grote verdrukking leefden. Waarom hoefden zij hier niet bang voor te zijn volgens Paulus?

Klik of tik om tekst in te voeren.

16. Uit welke onderdelen bestaat de dag van Christus en moeten Christenen bang zijn voor deze dag?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Aanwijzing 5: levend voor verdrukking

17. Wat profeteert Jesaja in Jesaja 26:19-21? Is deze Bijbeltekst relevant voor Christenen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

18. Wat is het verschil tussen de locatie van de Israëlieten tijdens de grote verdrukking en de Christenen? Noem minimaal 2 Bijbelteksten in jouw antwoord.

Klik of tik om tekst in te voeren.

19. Waar of niet waar: de gelovigen blijven maar tijdelijk in de hemel. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Aanwijzing 6: hel overweldigt niet gemeente

20. Wat bedoelt Jezus in Mattheüs 16:17-18 dat de poorten van de hel de gemeente niet zal overweldigen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

21. Waarom kunnen Christenen niet de grote verdrukking meemaken in het licht van Mattheüs 16:17-18?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Aanwijzing 7: bidden om te vluchten

22. In welke hoofdstukken uit de evangeliën spreekt Jezus over de grote verdrukking? Noem de drie hoofdstukken die hier het meest over spreken.

Klik of tik om tekst in te voeren.

23. Welke opdracht geeft Jezus aan Zijn volgelingen met betrekking tot de grote verdrukking en de eindtijd in Lukas 21:34-36? Houd jij je aan deze opdracht?

Klik of tik om tekst in te voeren.

24. Wie ontvluchten de grote verdrukking en wie zullen de grote verdrukking beslist niet ontvluchten? Noem minimaal twee Bijbelteksten.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Aanwijzing 8: wij behoren niet tot de nacht

25. Waarom wordt de grote verdrukking vergeleken met de nacht en de donkerheid?

Klik of tik om tekst in te voeren.

26. Waarom zijn gelovigen geen kinderen van de duisternis? Wat zijn gelovigen dan wel?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Aanwijzing 9: antichrist wordt weerhouden

27. Waarom hebben bijbelleraren verschillende visies op de vraag wie of wat de antichrist weerhoudt?

Klik of tik om tekst in te voeren.

28. Waarom kan het Romeinse recht en de keizer niet de weerhoudende macht en de weerhoudende persoon zijn?

Klik of tik om tekst in te voeren.

29. Waarom kan ‘het evangelie wordt overal verkondigd’ en de engel die verantwoordelijk is voor het evangelie niet de weerhoudende macht en de weerhoudende persoon zijn?

Klik of tik om tekst in te voeren.

30. Waarom is de gemeente van Christus en de Heilige Geest de weerhoudende macht en de weerhoudende persoon?

Klik of tik om tekst in te voeren.

31. Waar of niet waar. In het boek Openbaring lezen we dat de volheid van de Heilige Geest in de hemel aanwezig is. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

32. In welke Bijbeltekst lezen we dat de Heilige Geest, die in de gelovigen woont, sterker is dan de (geest van de) antichrist?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Aanwijzing 10: de dag komt onverwachts

33. Stel, de opname vindt tegelijkertijd plaats met de wederkomst van Christus. Waarom is het dan niet moeilijk om te berekenen wanneer de opname van de gemeente plaatsvindt?

Klik of tik om tekst in te voeren.

34. Waarom kan de opname van de gemeente niet plaatsvinden tijdens de wederkomst van Christus? Gebruik in jouw antwoord de woorden ‘onverwacht’ en ‘verwacht’.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Overige aanwijzingen

35. Wanneer is het tijdperk van de heidenen afgelopen? Betekent dit dat heidenen na dit tijdperk niet meer tot geloof kunnen komen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Discussie- en toepassingsvragen

1. Waarom is het belangrijk om verschillende aanwijzingen in het Woord van God te kennen om te weten dat de opname van de gemeente voor de grote verdrukking plaatsvindt?

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. In hoeverre kunnen Christenen de (geest van de) antichrist tegenhouden in de wereld? En hoe kunnen Christenen dit doen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Waarom heeft God niet aan ons kenbaar gemaakt wanneer Hij ons komt ophalen tijdens de opname van de gemeente? En waarom heeft God wel kenbaar gemaakt wanneer Jezus wederkomt voor de mensen die leven tijdens de grote verdrukking? (namelijk zeven jaar nadat de antichrist zich openbaar heeft gemaakt en het verbond heeft versterkt.)

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Jezus roept ons op om waakzaam te zijn en niet onze focus gericht te houden op onze dagelijkse zorgen (Lukas 21:34-36). Hoe ga je om met zorgen en negatieve gebeurtenissen? Wat kun je leren van de woorden van Jezus over dat we ons geen zorgen hoeven te maken in Mattheüs 6:25-34?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Leer de volgende Bijbeltekst uit jouw hoofd:

*Omdat u het woord van Mijn volharding hebt bewaard, zal Ik ook u bewaren voor het uur van de verzoeking, die over heel de wereld komen zal, om hen die op de aarde wonen te verzoeken.* (Openbaring 3:10)

### Antwoorden

1. Redenen waarom de opname voor de verdrukking plaatsvindt:

1. We zijn niet bestemd tot toorn.

2. Noach en Lot maakten niet de toorn van God mee.

3. We worden bewaard voor de verzoeking.

4. De dag van Christus begint met de opname van de gemeente.

5. De doden staan op voor de grote verdrukking.

6. De hel overweldigt niet de gemeente.

7. Wij moeten van de Here Jezus bidden om te mogen vluchten.

8. We behoren niet tot de nacht.

9. De antichrist wordt door de gemeente en de Heilige Geest weerhouden.

10. De opname van de gemeente komt onverwachts.

2. Nee, Christenen kunnen vandaag lijden door vervolgingen. Dit zien we terug in het leven van de discipelen. Maar Christenen maken niet de grote verdrukking mee.

3. Wij kunnen lijdende Christenen troosten door hen te bemoedigen met het Woord van God. Wij kunnen hun laten weten dat het lijden op aarde tijdelijk is en dat er in de eeuwigheid geen lijden meer zal zijn. (Ik spreek nu over het lijden door vervolgingen. Als iemand bijvoorbeeld lijdt onder ziekte, dan wil God die persoon gezond maken.)

4. Christenen hoeven niet Gods toorn te dragen. Dit komt doordat Jezus Gods toorn al heeft gedragen aan het kruis. Zie Jesaja 53.

5. Vandaag leven wij nog in de genadetijd. Gods toorn is vandaag nog niet uitgestort en alle verdrukkingen en ellende komen van mensen en het rijk van de duisternis. Maar tijdens de grote verdrukking stort God Zijn toorn uit op de aarde.

6. Dit komt doordat er grote parallellen lopen tussen het verhaal van Noach en de grote verdrukking. Daarnaast verbond Jezus de tijd van Noach met de tijd van de grote verdrukking in Mattheüs 24:37-39.

7. Dit komt doordat Noach rechtvaardig leefde en de rest van de mensen leefden in zonde. God wilde niet een rechtvaardige man vernietigingen van de aardbodem.

8. Lot was de neef van Abraham. Samen met Abraham trok hij weg van zijn familie om God te gehoorzamen. Ze trokken naar het beloofde land. Omdat de kudde van Abraham en Lot te groot werden, gingen ze uit elkaar. Lot besloot om in het gebied van Sodom te wonen.

9. God vernietigde de steden wegens de grote zonden die in de steden waren. Zij hielpen niet de armen en hulpbehoevenden, zij deden gruweldaden en wilden twee mannen verkrachten.

10. Dit komt doordat Lot rechtvaardig leefde en de rest van de mensen leefden in zonde. God wilde niet een rechtvaardige man vernietigingen van de aardbodem. (Zie je de gelijkenis met het verhaal van Noach?)

11. Eigen antwoord.

12. Dit komt doordat het boek Openbaring een profetisch boek is. Naast de boodschap aan deze plaatselijke kerken, staan deze kerken ook symbool voor een kerktijd in de afgelopen tweeduizend jaar. Vandaag leven we in de tijd die symbool staat als de Filadelfia-kerk en de Laodicea-kerk is in opkomst.

13. Dit komt doordat de antichrist tijdens de grote verdrukking de mensen verzoekt en misleidt door de tekenen en wonderen die hij doet. Tijdens de grote verdrukking vindt er een grote verzoeking plaats.

14. Dit staat in Openbaring 3:10 en 2 Petrus 2:1-9.

15. De Thessalonicenzen hoefden hier niet bang voor te zijn, want de dag van Christus (de grote verdrukking) is nog niet begonnen en gelovigen zullen de grote verdrukking niet meemaken.

16. De dag van Christus begint met de opname van de gemeente. Daarna bestaat de dag van Christus uit de grote verdrukking, Jezus’ wederkomst, het vrederijk en het eindoordeel. Christenen hoeven niet bang te zijn, want Jezus neemt ons op in vrede en Zijn oordeel zal niet over ons komen.

17. Jesaja profeteert dat de doden zullen opstaan en dat de gelovigen worden opgenomen en de kamers binnentreden. Vervolgens profeteert Jesaja over de grote verdrukking met het oordeel van God. Deze Bijbeltekst is relevant voor Christenen, want de Christenen zullen, zoals geprofeteerd, opstaan uit de dood en opgenomen worden in het Vaderhuis van God.

18. De Israëlieten blijven achter op aarde en Jezus roept hen op om te vluchten naar de bergen (Mattheüs 24:15-18). De Christenen worden opgenomen in het Vaderhuis van God (Johannes 14:2-3).

19. Waar. De gelovigen zijn tijdens de grote verdrukking in de hemel. Na de verdrukking mogen zij samen met Jezus regeren over de aarde. Na het vrederijk zal God een nieuwe hemel en aarde maken. Dus de gelovigen blijven maar tijdelijk in de hemel.

20. Jezus bedoelt dat de kracht en het getuigenis van de gemeente van gelovigen sterker zullen zijn dan de aanvallen van de vijand, vertegenwoordigd door de poorten van de hel. De gemeente zal overwinnen en standvastig blijven in haar geloof, ondanks tegenstand en vervolging.

21. In Mattheüs 16:17-18 belooft Jezus ons dat de poorten van de hel de gemeente niet zal overweldigen. In Openbaring en Daniël lezen we echter dat het rijk van de dood en de antichrist macht ontvangen om oorlog te voeren tegen de heiligen (in dit geval dus de Israëlieten) en hen te overwinnen. Dit zou tegenstrijdig zijn.

22. Dit staat in Mattheüs 24, Markus 13 en Lukas 21.

23. Jezus roept ons op om waakzaam te zijn en te bidden dat we waardig geacht zullen worden om de dingen die gebeuren zullen (de grote verdrukking) te ontvluchten. Daarnaast moeten we op ons hoede zijn dat we niet bezwaard worden met roest en dronkenschap of over de zorg van alledaagse dingen.

24. De gelovigen ontvluchten de grote verdrukking. Jezus roept ons namelijk in Lukas 21:34-36 op om te bidden dat we deze verdrukking zullen ontvluchten. De ongelovige zullen deze dag niet ontvluchten, maar het zal hun onverwachts overkomen. Dit staat in 1 Thessalonicenzen 5:3-6.

25. Omdat er verschrikkelijke dingen gaan plaatsvinden tijdens de grote verdrukking. Het zal een dag van benauwdheid, angst, verwoesting en vernietiging zijn. Donkerheid en duisternis worden vaak geassocieerd met negatieve en beangstigende gebeurtenissen en een wereld zonder God. Dit is precies wat er tijdens de grote verdrukking gaat gebeuren.

26. Gelovigen zijn geen kinderen van de duisternis, maar zijn kinderen van het licht en kinderen van de dag. Daarnaast slapen we niet, maar zijn wij nuchter en waakzaam. God is licht en de duivel is duisternis. Aangezien wij kinderen van God (het licht) zijn, kunnen we geen kinderen meer zijn van de duisternis.

27. Dit komt doordat Paulus niet duidelijk is geweest in zijn onderwijs. Hij predikte eerst aan de Thessalonicenzen over de antichrist en wie of wat hem tegenhoudt. Later stuurde Paulus aan hen een brief en zei hij ‘jullie weten toch nog wel over wie we het hadden, toch? Die persoon weerhoudt de antichrist.’ De Thessalonicenzen wisten nog wie Paulus bedoelde, alleen hebben wij zijn preek over de antichrist nooit gehoord en weten wij niet zeker wie of wat hij bedoelt.

28. Dit kan niet omdat het Romeinse recht en de keizer niet meer bestaan en de antichrist is nog niet opgestaan. Paulus moest dus een andere macht en persoon bedoelen. Daarnaast kan een wereldse macht niet de zonde tegenhouden. Kijk maar naar alle besluiten die de overheid neemt. Velen zijn goed, maar er zijn ook besluiten die tegen het Woord van God ingaan en zondig zijn.

29. Dit kan niet. Hoe kan plotseling het evangelie weg zijn? Juist tijdens de grote verdrukking komen er veel mensen tot geloof. In deze tijd verkondigen zelfs de engelen het evangelie.

30. Dit komt doordat de gemeente van Christus de macht heeft gekregen op aarde. De gemeente is sterker dan de antichrist. Daarnaast is God zelf, in de vorm van de Heilige Geest, op aarde in de harten van de gelovigen. De Heilige Geest en de gelovigen zijn sterker dan de duivel en de antichrist en ze kunnen de antichrist tegenhouden. Daarnaast bestonden de gemeente en de Heilige Geest in de tijd van Paulus en ook vandaag zijn de gemeente en de Heilige Geest op aarde aanwezig.

31. Waar. Dit staat in Openbaring 4:5, waarin staat dat de zeven Geesten van God voor de troon van God zijn. Het getal zeven staat voor volheid.

32. Dit lezen we in Johannes 4:3-4. ‘*En elke geest die niet belijdt dat Jezus Christus in het vlees gekomen is, is niet uit God; maar dat is de geest van de antichrist, waarvan u gehoord hebt dat hij komt, en die nu al in de wereld is. Lieve kinderen, u bent uit God en u hebt hen overwonnen, want Hij Die in u is, is groter dan hij die in de wereld is.*’

33. Omdat God verschillende tijdsindicatoren heeft gegeven over wanneer Jezus wederkomt. Als de antichrist zich openbaart en het verbond versterkt, dan weten we dat Jezus over zeven jaar terugkeert. Zie het boek voor meer indicatoren.

34. Jezus zegt dat de opname van de gemeente onverwacht plaatsvindt. Niemand weet de dag en het uur. Maar de wederkomst komt wel verwacht. Wij kunnen dit namelijk berekenen op het moment dat de antichrist zich openbaart. De opname kan dus niet tegelijk plaatsvinden met de wederkomst, want de opname komt onverwacht en de wederkomst komt verwacht.

35. Het tijdperk van de heidenen is afgelopen op het moment dat de opname van de gemeente plaatsvindt. Dit staat in Romeinen 11:25-26. Dit betekent niet dat heidenen tijdens de grote verdrukking niet meer tot geloof kunnen komen. Dit betekent alleen dat Gods prioriteit ligt om het volk van Israël te tuchtigen. Dankzij Gods genade zullen er nog veel heidenen en Israëlieten tot geloof komen tijdens de grote verdrukking.

## H6 OPGENOMEN IN DE HEMEL

### Meegenomen of achtergelaten

1. Wie worden er in Mattheüs 24:39-42 aangenomen en wie worden er achtergelaten?

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. Wat is het Griekse woord voor aangenomen worden en hoe kunnen we dit woord ook vertalen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. In Johannes 14:3 komen wij hetzelfde (Griekse) woord tegen als het antwoord op vraag 2. Wie zijn de mensen in Johannes 14:3 en waar gaan deze mensen naar toe?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Hemelse woningen

4. Waar of niet waar. Vanaf de opname van de gemeente zijn wij hemelburgers. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Wat betekent de volgende stelling: Vandaag, op aarde, zijn wij uitwonenden van God.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Het boek Openbaring

6. Waarom wordt de gemeente van Christus niet meer na Openbaring 3 genoemd?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### De ouderlingen

7. Hoeveel ouderlingen zijn er in Openbaring 4 en waar bevinden zij zich?

Klik of tik om tekst in te voeren.

8. In Openbaring 4 staat dat de ouderlingen witte kleren aanhebben en kronen hebben op hun hoofd. Wat voor hemelbewoners dragen dit en wat voor wezens zijn de ouderlingen? Onderbouw jouw antwoord met 2 Bijbelteksten.

Klik of tik om tekst in te voeren.

9. In 1 Kronieken 23 komen we de afstammelingen van Aäron tegen. Dit waren in totaal vierentwintig familiehoofden met hun families. Wat moesten deze families doen in de tempel van God? En welke groep mensen werd in 1 Kronieken 23 ook in vierentwintig groepen verdeeld en wat was hun taak?

Klik of tik om tekst in te voeren.

10. Wat is de gelijkenis tussen de ouderlingen en de groepen mensen van vraag 9?

Klik of tik om tekst in te voeren.

11. Wat denk jij? Wie zijn de ouderlingen? Zijn dit individuele personen of vertegenwoordigen de ouderlingen bepaalde groepen van Christenen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Nieuwe toestromen

12. Waar of niet waar. Als iemand tijdens de grote verdrukking tot geloof komt en overlijdt, dan komt hij direct met een nieuw lichaam in de hemel. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

13. Wat is het grootste verschil tussen gelovigen die worden opgenomen tijdens de opname van de gemeente en toekomstige gelovigen die tijdens de grote verdrukking naar de hemel gaan?

Klik of tik om tekst in te voeren.

14. Waar of niet waar. Tijdens de grote verdrukking zullen er vele mensen tot geloof komen. Leg uit en gebruik een Bijbeltekst.

Klik of tik om tekst in te voeren.

15. Hoe kunnen mensen tijdens de grote verdrukking de antichrist en het beest overwinnen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### De stilte

16. In Openbaring 8:1 lezen we dat er tijdens de grote verdrukking een stilte is in de hemel van ongeveer een half uur. Waarom denk je dat er een stilte is in de hemel? Leg uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Wonen in tenten

17. Noem drie Bijbelteksten in Openbaring die spreken over ‘de hemelbewoners.’ Wie zijn deze hemelbewoners?

Klik of tik om tekst in te voeren.

18. Het Griekse woord ‘skēnountas’ komt voor in Johannes 1:14 en Openbaring 21:1-3. Dit woord betekent ‘zijn tent opslaan’ of ‘in een tent wonen’. Wat is het verschil met betrekking tot de locatie van de ‘tent’ tussen Johannes 1:14 en Openbaring 21:1-3?

Klik of tik om tekst in te voeren.

19. Laten we Psalm 27:4-6 lezen. Welk onderdeel van Gods beschermende tent spreekt jou het meeste aan?

*Eén ding heb ik van de HEERE verlangd, dát zal ik zoeken: dat ik wonen mag in het huis van de HEERE, al de dagen van mijn leven, om de lieflijkheid van de HEERE te aanschouwen en te onderzoeken in Zijn tempel. Want Hij doet mij schuilen in Zijn hut op de dag van het onheil. Hij verbergt mij in het verborgene van Zijn tent, Hij plaatst mij hoog op een rots. Nu heft mijn hoofd zich omhoog boven mijn vijanden, die mij omringen. Ik zal in Zijn tent offers brengen onder geschal van trompetten; ik zal zingen, ja, ik zal psalmen zingen voor de HEERE.* (Psalm 27:4-6)

Klik of tik om tekst in te voeren.

### De overwinning is behaald

20. Hoe komt de grote verdrukking tot een einde? In welk hoofdstuk van het boek Openbaring kunnen we dit lezen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Het bruiloftsfeest

21. Wie gaan er trouwen in Openbaring 19?

Klik of tik om tekst in te voeren.

22. Leg de volgende stelling uit: het aardse huwelijk is een voorafschaduwing van het hemelse huwelijk.

Klik of tik om tekst in te voeren.

23. Onderbouw waarom de bruid van Christus het volk van Israël is. Gebruik hiervoor minimaal één Bijbeltekst.

Klik of tik om tekst in te voeren.

24. Vandaag kent het grootste gedeelte van het volk van Israël nog niet de Here Jezus. Hoe zorgt God ervoor dat Israël Jezus zal kennen tijdens de grote verdrukking?

Klik of tik om tekst in te voeren.

25. Onderbouw waarom de bruid van Christus de Christenen zijn. Gebruik hiervoor minimaal één Bijbeltekst.

Klik of tik om tekst in te voeren.

26. Noem een Bijbeltekst in het boek Openbaring die laat zien dat de bruid van Christus zowel uit het volk van Israël bestaat als uit de Christenen. Leg deze Bijbeltekst in jouw eigen woorden uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

27. Hoe kunnen we de schepping van Eva en het huwelijk tussen Adam en Eva vergelijken met de gelovigen tijdens het bruiloftsfeest van het Lam?

Klik of tik om tekst in te voeren.

28. Leg de gelijkenis in Mattheüs 22:1-14 in eigen woorden uit. Geef aan wie de personages uit deze gelijkenis moeten voorstellen.

Klik of tik om tekst in te voeren.

29. Kunnen gelovigen die zijn opgenomen in de hemel nog hun redding verliezen en naar de hel gaan? Of kunnen ongelovigen na hun overlijden nog tot geloof komen en naar de hemel gaan? Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

30. Wie zijn de genodigden van de Bruidegom tijdens het bruiloftsfeest? Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Discussie- en toepassingsvragen

1. In de Bijbel staat dat Jezus een plaats voor ons gereed maakt in de hemel. Hoe zou deze plaats eruit zien? En maakt Jezus voor iedereen dezelfde woning of ontvangt iedere gelovige een uniek gemaakte woning?

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. In het boek Openbaring lezen we over vele gelovigen die vermoord worden door de antichrist doordat zij niet het merkteken van het beest willen ontvangen. Wat zou jij kiezen als je moet kiezen tussen gedood worden op aarde of Jezus verloochenen? (Deze vraag is niet bedoeld als verwijt. Je mag eerlijk antwoord geven. We zien bijvoorbeeld dat Petrus ook een moment had waarin hij Jezus verloochende.)

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Vandaag zijn we al hemelburgers op aarde. Wij zijn een soort ambassadeurs in een vreemd land. Hoe kunnen we aan de mensen om ons heen laten zien dat we hemelburgers zijn en bij God horen? Maak een plan waardoor mensen kunnen zien dat jij een hemelburger bent en voer dit uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. In dit hoofdstuk hebben we het huwelijk tussen een man en een vrouw vergeleken met het huwelijk tussen Jezus en de bruid (het volk Israël en de gemeente van Christus). Ben jij getrouwd? Zie je overeenkomsten tussen jouw aardse huwelijk en het huwelijk van Jezus met de bruid? Ben jij (nog) niet getrouwd: wat verwacht je van een aards huwelijk? Lijkt dit op het huwelijk met Jezus in de hemel?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Leer de volgende Bijbeltekst uit jouw hoofd:

*In het huis van Mijn Vader zijn veel woningen; als dat niet zo was, zou Ik het u gezegd hebben. Ik ga heen om een plaats voor u gereed te maken. En als Ik heengegaan ben en plaats voor u gereedgemaakt heb, kom Ik terug en zal u tot Mij nemen, opdat ook u zult zijn waar Ik ben.* (Johannes 14:2-3)

### Antwoorden

1. De gelovigen worden aangenomen en gaan naar de hemel. De ongelovigen blijven achter en maken de grote verdrukking op aarde mee.

2. ‘Aangenomen worden’ komt van het Griekse woord ‘para-lambanetai’. Dit woord kan ook vertaald worden met ‘bij of tot zich nemen’, ‘meenemen’, ‘ontvangen’ en ‘aanvaarden’.

3. De mensen die in Johannes 14:3 worden meegenomen zijn de volgelingen van Jezus. Ze worden meegenomen naar het Vaderhuis van God.

4. Niet waar. Wij zijn namelijk hemelburgers op het moment dat we in Jezus geloven. Dit gebeurt al voor de opname van de gemeente. Dit staat in Filippenzen 3:20-21.

5. Deze stelling kunnen we zien in 2 Korinthe 5. Vandaag leven wij als vreemdelingen op aarde in een aardse tent (lichaam). De aarde is niet de plek waar we thuishoren. We horen thuis in de hemel. Daarom zijn wij uitwonenden van God en tijdens de opname van de gemeente of het overlijden zijn we inwonend bij God in de hemel.

6. Dit komt doordat Johannes na Openbaring 3 schreef over de grote verdrukking. Aangezien de gemeente van Christus niet de grote verdrukking meemaakt, wordt de gemeente niet meer genoemd. (Pas veel later komen we de bruid van Christus tegen, maar dit heeft niets met de grote verdrukking op aarde te maken.)

7. Er zijn 24 ouderlingen en ze zitten op tronen rondom de troon van God.

8. Mensen die tot geloof gekomen zijn en zich in de hemel bevinden doordat zij zijn overleden of zijn opgenomen ontvangen witte kleren en kronen van God. De ouderlingen moeten dus mensen zijn. Dit staat in Openbaring 3:4-5, 2 Timotheüs 4:8 en Openbaring 2:10.

9. De afstammelingen van Aäron werden onderverdeeld in vierentwintig groepen. Ze waren verantwoordelijk om offers te brengen voor God, de allerheiligste dingen tot in eeuwigheid te heiligen, God te dienen en in Gods Zijn naam te zegenen. Ook de zangers werden in vierentwintig groepen verdeeld en het was hun taak om te zingen en God groot te maken.

10. De ouderlingen ontvingen dezelfde taken als de groepen mensen van vraag 9. De ouderlingen dienden als priesters en zangers voor God, net zoals de twee groepen van vraag 9.

11. Eigen antwoord. Persoonlijk geloof ik dat de ouderlingen symbool staan voor groepen gelovigen, net als in 1 Kronieken 23.

12. Niet waar. Het klopt dat een gelovige die tijdens de grote verdrukking overlijdt direct in de hemel komt. Maar in eerste instantie heeft hij nog geen verheerlijkt lichaam ontvangen. De gelovigen worden namelijk aangeduid als zielen. De gelovigen ontvangen pas nieuwe lichamen na de grote verdrukking.

13. De gelovigen die tijdens de opname van de gemeente naar de hemel gaan zullen levend de aarde verlaten. De toekomstige gelovigen die tijdens de grote verdrukking naar de hemel gaan, zijn gedood en komen in de hemel doordat ze overleden of vermoord zijn.

14. Waar. Tijdens de grote verdrukking komen ontelbaar vele mensen tot geloof. Johannes zag in zijn visioen ontelbaar veel mensen die voor de troon van het Lam stonden. Dit lezen we in Openbaring 7:9-17.

15. Mensen kunnen de antichrist en het beest overwinnen door niet het merkteken van het beest te nemen en te vertrouwen op Jezus Christus. Ook al worden zij vermoord door de antichrist, ze worden in de hemel als overwinnaars onthaald.

16. Eigen antwoord. Antwoorden kunnen zijn:

1. Stilte voor de storm. Het besef wat de aardbewoners mee gaan maken en hoe verschrikkelijk dat zal zijn.

2. Een uitdrukking voor eerbied voor God.

3. Een stilte behorend in de hemelse eredienst.

4. God is nog een korte periode barmhartig en wacht met de oordeelsbazuinen, in de hoop dat iemand zich nog bekeert.

17. De hemelbewoners worden genoemd in Openbaring 7:14-15, 12:12 en 13:6. Dit zijn mensen die zijn opgenomen tijdens de opname van de gemeente (zowel de gestorven gelovigen als de levende gelovigen) en de gelovigen die zijn gestorven tijdens de grote verdrukking.

18. Johannes 1:14 spreekt over Jezus die onder de mensen woonde op aarde in de eerste eeuw na Christus. Openbaring 21:1-3 spreekt over de gelovigen die bij God wonen in de nieuwe hemel en de aarde. Dus eerst woonde God (Jezus) onder de mensen en in de toekomst zullen de mensen bij God wonen.

19. Eigen antwoord.

20. De grote verdrukking eindigt met een oorlog. De antichrist strijdt tegen Israël, maar Jezus Christus komt Israël te hulp. Jezus verslaat het leger van de antichrist en Hij verschijnt samen met Zijn volgelingen op aarde. Hij gooit de antichrist en de valse profeet in de vurige poel en Jezus vestigt Zijn koninkrijk op aarde. Hierdoor is de grote verdrukking geëindigd. Dit lezen we in Openbaring 19.

21. In Openbaring 19 gaat Jezus Christus trouwen met Zijn bruid. Dit zijn alle nieuwtestamentische en oudtestamentische gelovigen.

22. Volgens Paulus is het aardse huwelijk een geheimenis tussen Jezus en Zijn gemeente. Dit staat in Efeze 5:30-32. In een (goed) huwelijk kunnen we mooie eigenschappen en voorafschaduwingen vinden voor het hemelse huwelijk met Jezus. Zo is het huwelijk een liefdesrelatie, is er geborgenheid en worden de man en de vrouw één. Dit is ook het geval in het hemelse huwelijk met Jezus Christus.

23. De bruid is het volk van Israël, omdat God dit heeft geprofeteerd in het Oude Testament. Wanneer God iets belooft, dan komt het uit. Dit kunnen we lezen in Hosea 2:15-19.

24. Jezus (of God) zal Israël tijdens de grote verdrukking lokken naar de woestijn. In de woestijn zal Hij tot het hart van Israël spreken en de ogen van Israël zullen geopend worden. In de woestijn zullen de Israëlieten Jezus aanroepen als hun ‘Man’ en Israël zal vertrouwen op de kracht van God.

25. De Christenen zijn de bruid van Christus, want Paulus zei dat hij de gelovigen van Korinthe ten huwelijk heeft gegeven aan één Man en dat is Christus. Dit lezen we in 2 Korinthe 11:2.

26. Deze Bijbeltekst staat in Openbaring 21:9-14. Johannes ziet de bruid van het Lam. Ze zag er prachtig uit en zag eruit als het heilige Jeruzalem. De stad had een grote poort en op de poorten stonden de namen van de twaalf stammen van Israël. Dit is dus een beeld van het volk van Israël. Daarnaast had de stad twaalf fundamenten met de namen van de apostelen. Dit is dus een beeld van de Christenen.

27. Eva werd geschapen vanuit het lichaam van Adam. Wij kunnen dus zeggen dat Eva ‘onderdeel uitmaakte van het lichaam van Adam’. Vervolgens werden Adam en Eva weer één doordat ze met elkaar een huwelijk hadden. De twee losse delen werden tijdens het huwelijk weer samengevoegd. Zo is het ook met de gelovigen. We maken vandaag onderdeel uit van het lichaam van Christus en tegelijkertijd zijn we de toekomstige bruid van Christus. Tijdens het bruiloftsfeest worden wij één met Jezus Christus.

28. Zie voor een uitgebreide uitleg het studieboek, in de paragraaf ‘De genodigden’ van ‘Het bruiloftsfeest’.

29. Nee, dit is onmogelijk. De keuze die wij op aarde maken bepaalt voor eeuwig onze hemelse bestemming. Mensen kunnen niet van de hel naar de hemel of van de hemel naar de hel. Er is een onoverbrugbare koof tussen de hemel en de hel. Zie ook Lukas 16:26.

30. Dit zijn, net als de bruid van Christus, de gelovigen. Dit lezen we in Mattheüs 9:14-15 en 25:1-2. Ik geloof dat de bruid van het lam gezien mag worden als alle gelovigen tezamen en dat de genodigden een beeld is voor elke individuele gelovige apart.

## H7 ACHTERGEBLEVEN OP AARDE

### Groep 1: Het volk van Israël

1. Met wie sloot God een verbond in het Genesis 12? En wat moest deze man doen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. Waar of niet waar. De man van vraag 1 moest alleen vertrekken van God. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Hoe zou het nageslacht van de man van vraag 1 een zegen zijn voor alle volken?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Wij lezen in het Oude Testament veel zegeningen die God gaf aan het volk van Israël. Noem 5 zegeningen die God aan het volk gedaan heeft.

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Veel verhalen uit de Bijbel gaan over het volk van Israël. Wat is de grootste les die je geleerd hebt over Israël in het Oude Testament?

Klik of tik om tekst in te voeren.

6. Tijdens de eerste komst van Jezus hadden de Joden Jezus verworpen. Wat betekende deze verwerping van de Joden voor de heidenvolken?

Klik of tik om tekst in te voeren.

7. Wat heeft God over een groot deel van Israël gebracht volgens Romeinen 11:8?

Klik of tik om tekst in te voeren.

8. Waarom denk je dat Israël zich laat misleiden door de antichrist en een verbond met hem sluit?

Klik of tik om tekst in te voeren.

9. Hoe zal God ingrijpen om Israël te helpen tijdens de Gog en Magog oorlog?

Klik of tik om tekst in te voeren.

10. Tijdens de grote verdrukking ontvangt de antichrist veel macht. Waarom denk je dat God toelaat dat de antichrist zo veel macht krijgt over Israël en de wereld?

Klik of tik om tekst in te voeren.

11. Hoe worden het beest en de valse profeet gestraft volgens Openbaring 19:20?

Klik of tik om tekst in te voeren.

12. In de Bijbel lezen wij vaak dat God het volk Israël trouw bleef en liefdevol was. Wat kun je leren van Gods liefde en trouw voor Zijn volk Israël?

Klik of tik om tekst in te voeren.

13. Wat wil de antichrist voorkomen, waardoor hij Israël wil verwoesten?

Klik of tik om tekst in te voeren.

14. Wat wordt er bedoeld met het feit dat de verzegelden niet met vrouwen bevlekt zijn volgens Openbaring 14:4?

Klik of tik om tekst in te voeren.

15. Waar of niet waar. De heiligen die in het boek Openbaring (na Openbaring 3) worden genoemd bestaan alleen uit inwoners van het volk Israël.

Klik of tik om tekst in te voeren.

16. Wat zal er gebeuren met Israël aan het einde van de grote verdrukking?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Groep 2: Gelovige heidenen na de opname

17. Wat is de radicale keuze die de gelovigen tijdens de grote verdrukking moeten maken? Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

18. Waar of niet waar. De profetie van Jesaja 49:6 is alleen vervuld tijdens het leven van Jezus op aarde. Leg uit.

*Hij zei: Het is te gering dat U voor Mij een Knecht zou zijn om op te richten de stammen van Jakob en om hen die van Israël gespaard werden, terug te brengen. Ik heb U ook gegeven tot een Licht voor de heidenvolken, om Mijn heil te zijn tot aan het einde der aarde.* (Jesaja 49:6)

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Groep 3: De goddelozen

19. Wie worden bedoeld met hen die op de aarde wonen in Openbaring 3:10, 6:10 en 16:15?

Klik of tik om tekst in te voeren.

20. Welke rol spelen de sprinkhanen in Openbaring 9:4-6 in het plan van God tijdens de grote verdrukking?

Klik of tik om tekst in te voeren.

21. Hoe wordt de grote stad waar de twee getuigen gedood worden in geestelijke zin genoemd volgens Openbaring 11:8? Leg uit waarom deze stad zo genoemd wordt.

Klik of tik om tekst in te voeren.

22. Waarom denk je dat God toelaat dat de twee getuigen eerst gedood worden en daarna opgewekt en opgenomen worden?

Klik of tik om tekst in te voeren.

23. Waarom verblijden de hemelen zich en wordt er een wee uitgeroepen over de aarde en de zee volgens Openbaring 12:12?

Klik of tik om tekst in te voeren.

24. Waar of niet waar. Het tweede beest (de valse profeet) maakt dat de aarde en zij die er wonen de valse profeet aanbidden.

Klik of tik om tekst in te voeren.

25. Wat is de houding van de meeste mensen die op de aarde wonen tijdens de grote verdrukking ten opzichte van God?

Klik of tik om tekst in te voeren.

26. Hoe wordt de stad Babylon genoemd volgens Openbaring 18:2?

Klik of tik om tekst in te voeren.

27. Wat kun je leren over Gods macht in Openbaring 19?

Klik of tik om tekst in te voeren.

28. Waar of niet waar. Als Jezus op de aarde komt om de volkeren te oordelen, dan zal Hij iedereen sturen naar het eeuwige vuur, die voor de duivel en zijn engelen bestemd is (Mattheüs 25:31-41). Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

29. Hoe heet het dal waar God de heidenvolken zal oordelen volgens Joël?

Klik of tik om tekst in te voeren.

30. Is er nog hoop om eeuwig leven met God te ontvangen voor mensen die de opname van de gemeente hebben gemist? Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Discussie- en toepassingsvragen

1. Hoe kan je bidden voor Israël in het licht van hun verharding en hun toekomstige zaligheid? Wat zou je kunnen doen om een zegen te zijn voor het volk van Israël? Voer dit plan uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. Hoe kun je jezelf wapenen tegen de verleidingen en bedreigingen van de (geest van de) antichrist? En hoe kan je de duivel overwinnen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Hoe kun je alvast vandaag anderen waarschuwen voor het gevaar van het merkteken van het beest en zijn toekomstige misleidingen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Lees Mattheüs 25:31-46. Waarom vindt God het belangrijk hoe de heidenvolken het volk van Israël heeft behandeld op de aarde? Hoe horen gelovigen om te gaan met het volk van Israël, bekeken vanuit deze tekst? En hoe ga jij om met het volk van Israël?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Leer de volgende Bijbeltekst uit jouw hoofd:

*(…) dat er voor een deel verharding over Israël is gekomen, totdat de volheid van de heidenen is binnengegaan. En zo zal heel Israël zalig worden, zoals geschreven staat: De Verlosser zal uit Sion komen en zal de goddeloosheden afwenden van Jakob.* (Romeinen 11:25-26)

### Antwoorden

1. God sloot een verbond met Abraham, de aartsvader van Israël. Door Abraham heen sloot God een verbond met het hele volk Israël. Abraham moest Zijn vaderland verlaten en God volgen naar een nieuw land.

2. Niet waar. Abraham nam zijn vrouw Sarai en zijn neef Lot mee. Hij nam ook de mensen mee die hij in Haran verkregen hadden.

3. Door verzoening te brengen voor de mensen. Jezus Christus is geboren uit het nageslacht van Abraham. Jezus stierf aan het kruis om de gehele wereld te kunnen redden.

4. Een aantal zegeningen van Israël zijn:

* Wie Israël zegent zal gezegend worden.
* Wie Israël vervloekt zal vervloekt worden.
* Israël wordt een groot volk met ontelbaar veel nageslacht.
* Israël ontvangt het land tussen de Eufraat en de Nijl.
* Het Lam van God komt uit het nageslacht van Israël.
* Volken zullen Israël dienen en Israël zal heersen over zijn broers.
* Het koninkrijk van David houdt eeuwig stand.
* De Here Jezus zal voor eeuwig koning zijn over Israël.

5. Eigen antwoord. (Denk bijvoorbeeld aan de woestijnperiode tijdens de Exodus, de richteren, de koningen, de profeten of de ballingschap.)

6. Dat de heidenvolken de kans kregen om het heil van God te ontvangen. Dit lezen we in Romeinen 11:15.

7. Verharding, een geest van diepe slaap, ogen om niet te zien en oren om niet te horen.

8. Eigen antwoord. Bijvoorbeeld: Het volk Israël wacht al duizenden jaren op de Messias. Nu er iemand is opgestaan die wonderen en tekenen doet, denkt het volk: eindelijk, de Messias is gekomen. Helaas beseffen zij niet dat dit de antichrist is die hen misleidt.

9. Door een zware aardbeving, het zwaard, pest, bloed, regen, hagelstenen, vuur en zwavel. God zelf zal voor Israël strijden.

10. Eigen antwoord. Voorbeeldantwoorden:

- Dit is het oordeel van God over de volken.

- De mensen, en Israël, geven de antichrist zelf de macht.

- God laat duidelijk aan de wereld zien hoe het kwaad eruit ziet en hoe het goede (tijdens het duizendjarig vrederijk) eruit ziet.

11. Ze worden levend geworpen in de poel van vuur, die van zwavel brandt.

12. Eigen antwoord. Bijvoorbeeld: Je kan leren dat God altijd trouw is voor de mensen die Hem zoeken. Zelfs al heeft de antichrist Israël misleidt en liepen de Israëlieten achter de antichrist aan, wanneer het volk Israël zich bekeert en op God vertrouwt, is Gods barmhartigheid nog steeds aanwezig.

13. De antichrist weet dat Jezus terugkomt en gaat regeren vanuit Jeruzalem. De antichrist wil dit voorkomen en daarom heeft hij het plan om Israël te verwoesten. Maar dit zal hem niet lukken.

14. Dit kan twee dingen betekenen: 1. Ze zijn mannen die nooit gemeenschap hebben gehad met vrouwen of 2. Met maagden wordt bedoeld dat ze rein en zuiver voor God zijn (2 Korinthe 11:2). In het tweede geval kunnen ook vrouwen onderdeel uitmaken van de verzegelden. In ieder geval is duidelijk dat deze verzegelden compleet toegewijd zijn aan God en de Here Jezus en dat ze een heilige levenswandel hebben.

15. Niet waar, de heiligen kunnen ook de gelovigen van Jezus zijn die na de opname tot geloof zijn gekomen. De heiligen zijn in ieder geval niet de mensen die voor de opname tot geloof zijn gekomen, wat dezen zijn allemaal opgenomen tijdens de opname van de gemeente.

16. Ze zullen de Here Jezus kennen en erkennen als hun Messias. Gods volk is eindelijk tot inkeer gekomen en zijn Jezus gaan dienen. Daarnaast beschermt Jezus het volk Israël en zal Hij vanuit Jeruzalem over de wereld regeren.

17. Ze moeten kiezen tussen hun aardse leven of hun eeuwige leven bij God. Als zij kiezen voor de antichrist en het merkteken nemen, dan is het niet meer mogelijk om de eeuwigheid bij God door te brengen. Als zij kiezen voor de eeuwigheid bij God en niet het merkteken nemen, dan zullen ze gedood worden door de antichrist.

18. Niet waar, deze profetie was niet direct bedoeld voor het leven van Jezus op aarde. Hoewel Jezus omzag naar kleine groepen heidenen (zoals de Samaritanen en de legerofficier), was Hij er vooral voor de Israëlieten. Pas tijdens het boek Handelingen zien we de vervulling van deze profetie. Deze profetie geldt vandaag en zal blijven gelden tijdens de grote verdrukking. Iedereen die op Jezus vertrouwt, zal gered worden.

19. Dit zijn de ongelovigen of goddelozen die zich niet bekeren tot God en het Lam. Dit spreekt niet over gelovigen maar over de ongelovigen.

20. Deze sprinkhanen zijn demonische geesten en ze zijn bedoeld om de mensen die op de aarde wonen te pijnigen. Ze zijn niet bedoeld om de mensen te doden. De sprinkhanen maken onderdeel uit van Gods rechtvaardig oordeel over de aarde.

21. Deze stad wordt geestelijk Sodom en Gomorra genoemd. Dit laat de verdorvenheid zien van de stad. Sodom en Gomorra waren in het boek Genesis plaatsen waar veel onrecht en zonde werd gedaan. Zo zal de stad waar de getuigen gedood worden ook een plaats zijn met veel zonden en onrecht.

22. Eigen antwoord. Bijvoorbeeld: God laat aan de mensen zien dat Hij mensen laat opstaan uit de dood. Dit is een grote getuigenis voor de mensen op aarde.

23. Omdat de duivel uit de hemel is verdreven, maar naar de aarde is gekomen in grote woede, omdat hij weet dat hij nog maar weinig tijd heeft. De hemel is blij dat de duivel weg is en de aarde wacht een verschrikkelijke tijd.

24. Niet waar, de valse profeet zorgt ervoor dat de mensen de antichrist aanbidden en niet hemzelf. Zie Openbaring 13:11-18.

25. Ze willen zich niet bekeren, maar blijven het beest en zijn beeld aanbidden. Ze zullen zich niet vernederen, maar zullen God lasteren.

26. Een woonplaats van demonen, een schuilplaats voor allerlei onreine geesten en een schuilplaats voor allerlei onrein en weerzinwekkend gevogelte.

27. Eigen antwoord. Bijvoorbeeld: Jezus heeft alle macht. Het kost Jezus geen moeite om alle vijanden in een ogenblik te verslaan. Ik kan leren dat ik vandaag in de macht en heerschappij mag leven van Jezus op aarde.

28. Niet waar. Jezus zal een onderverdeling maken tussen de schapen (de goede mensen) en de bokken (de slechte mensen). De bokken worden naar het eeuwige vuur gestuurd, maar de schapen mogen het Koninkrijk binnentreden.

29. Dit is het dal van Josafat en kunnen we lezen in Joël 3:1-3.

30. Ja, er is nog hoop. Jezus is nog steeds genadevol en iedereen die op Jezus vertrouwt, zal gered worden. Zeer waarschijnlijk kost een besluit voor Jezus tijdens de grote verdrukking jouw leven. Maar iedereen die sterft voor Jezus zal in de hemel komen.

## H8 WANNEER IS DE OPNAME?

1. Wat vind je van de argumenten die sommige YouTubekanalen of mensen gebruiken om hun voorspellingen over de tijdstip van de opname te onderbouwen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Niemand weet de dag of het uur

2. Wie weet, of weten, de dag en het uur van de opname van de gemeente?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Wat is het verschil tussen waakzaam zijn voor de opname en de dag en het uur van de opname berekenen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Als een dief in de nacht

4. Waar of niet waar. De dag van De Heere overvalt de gelovige als een dief in de nacht. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Waar waarschuwt Johannes de gemeente Sardis voor in Openbaring 3?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Tijdsindicatoren

6. Waarom vergelijkt Jezus de gebeurtenissen die voorafgaan aan Zijn komst met de barensweeën van een zwangere vrouw?

Klik of tik om tekst in te voeren.

7. Hoe kunnen we omgaan met de angst voor oorlogen, met ziekten, aardbevingen en andere rampen, die vooraf gaan voor de opname van de gemeente?

Klik of tik om tekst in te voeren.

8. Wat vind je van de bewering dat de kerk ‘woke’ moet worden? Onderbouw je antwoord met Bijbelse argumenten.

Klik of tik om tekst in te voeren.

9. Waarom vormt Mattheüs 24:14 geen belemmering voor een spoedige komst van Jezus? Onderbouw je antwoord.

‘*En dit Evangelie van het Koninkrijk zal in heel de wereld gepredikt worden tot een getuigenis voor alle volken; en dan zal het einde komen.*’ (Mattheüs 24:14)

Klik of tik om tekst in te voeren.

10. Welke boom gebruikt Jezus in Mattheüs 24 als een gelijkenis om aan te geven dat het einde nabij is?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### De dag van de opname

11. Hoe kunnen we onderscheiden of we in de dagen van de Zoon des mensen leven of niet?

Klik of tik om tekst in te voeren.

12. Welke twee verhalen gebruikte Jezus vanuit het Oude Testament om onderwijs te geven over de dagen van de Zoon des mensen? Waarom gebruikte Jezus juist deze verhalen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Ik kom spoedig

13. Tegen welke gemeente zei Jezus in het Bijbelboek Openbaring dat Hij spoedig komt? Geldt deze tekst ook voor ons vandaag?

Klik of tik om tekst in te voeren.

14. Welk Grieks woord gebruikt de Here Jezus om aan te geven dat Hij spoedig komt in het boek Openbaring?

Klik of tik om tekst in te voeren.

15. Wat is de belangrijkste reden waarom Jezus nog niet is teruggekomen? Noem minimaal 1 Bijbeltekst.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Discussie- en toepassingsvragen

1. Stel, iemand zegt tegen je dat Jezus in het jaar 20.. terugkomt. Hoe kun je deze persoon liefdevol benaderen en zeggen dat we niet weten wanneer Jezus terugkomt?

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. Wat zou er gebeuren met de gelovigen als God precies aangaf wanneer Jezus terug zal komen? Beantwoord deze vraag voor de gelovigen die in het jaar 100 na Christus leefden, vandaag leven en één jaar voor de opname van de gemeente zullen leven.

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. In de Bijbel staat dat God geduld heeft met de mens. Ben jij ook geduldig met de mensen om jou heen? Waarom wel of waarom niet? Hoe kun je groeien in geduld?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Denk jij dat Jezus binnenkort terugkomt? Waarom denk je dat?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Leer de volgende Bijbeltekst uit jouw hoofd:

*Maar die dag en dat moment is aan niemand bekend, ook aan de engelen in de hemel niet, ook aan de Zoon niet, maar alleen aan de Vader.* (Markus 13:32)

### Antwoorden

1. Eigen antwoord.

2. Alleen God de Vader weet dit. Dit staat in Markus 13:32-33.

3. Waakzaam zijn is alert zijn op de tekenen van de tijd en klaar zijn voor de komst van Jezus. De dag en het uur van de opname berekenen is proberen te weten wat God verborgen heeft gehouden en speculeren over iets wat onzeker is. Jezus roept ons op om waakzaam te zijn en niet om de dag en het uur te berekenen.

4. Niet waar. De dag van de Heere overvalt de goddelozen, maar niet de gelovigen. Alle ellende en verderf zal hun overkomen. Maar de gelovige is niet in de duisternis, maar zijn kinderen van het licht en de dag. De gelovige is waakzaam en zorgt ervoor dat de dag van de Heere hem niet overvalt als een dief in de nacht.

5. Johannes waarschuwt de gemeente Sardis ervoor dat ze waakzaam blijven, zodat Jezus Zijn komst hun niet zal overvallen als een dief in de nacht.

6. Omdat barensweeën in frequentie en intensiteit zullen toenemen naarmate de tijd nadert. Zo is het ook met de komst van Jezus. Daarnaast zien de ouders reikhalzend uit naar het moment dat de baby geboren wordt. Zo zien de gelovigen reikhalzend uit naar het moment dat we Jezus zullen zien.

7. Door te vertrouwen op God, die alles in Zijn hand heeft en die ons nooit zal verlaten of in de steek zal laten. Door te bidden en danken voor Zijn bescherming, troost en kracht. Door te geloven in Zijn beloften, dat Hij alles ten goede zal keren voor wie Hem liefhebben. Door te getuigen van Zijn goedheid, genade en vrede en door te beseffen dat wanneer we de aarde verlaten, wij voor eeuwig bij Hem zijn in de hemel.

8. Eigen antwoord. Voorbeeld: Ik ben het niet eens met die bewering, omdat ‘woke’ een ideologie is die ingaat tegen het Woord van God. Het gaat tegen het gezag van God, het gezin, de kerk en de overheid in. Het verdeelt mensen in groepen op basis van hun identiteit, klasse, geslacht of huidskleur. Het streeft naar sociale rechtvaardigheid zonder het evangelie. Het negeert of verdraait de Bijbelse leer over zonde, genade, verlossing, heiliging, gehoorzaamheid, liefde, eenheid, etc. Het promoot bepaalde zaken die in de Bijbel als zonde worden genoemd.

9. Omdat Jezus heeft gezegd dat niemand weet wanneer Hij zal komen, alleen de Vader (Mattheüs 24:36). Jezus kan dus elke dag verschijnen. Hij heeft ons opgedragen om waakzaam te zijn en klaar te staan voor Zijn komst. Paulus heeft ook gezegd dat het evangelie al aan alle volken is verkondigd (Kolossenzen 1:23). Hij verwachtte dat Jezus in zijn tijd zou komen. Wij moeten ook die verwachting hebben en niet denken dat er nog iets moet gebeuren voordat Hij komt.

10. Jezus gebruikt het beeld van een vijgenboom.

11. Door de tijd waar we vandaag in leven te vergelijken met de tijd van Noach. Daarnaast kunnen we deze tijd herkennen door te letten op de tekenen die Jezus heeft genoemd in Mattheüs 24, zoals valse Christussen, oorlogen, hongersnoden, ziekten, aardbevingen, christenhaat, valse profeten, wetteloosheid, verkilling van de liefde, etc. Wij kunnen de tijd ook herkennen door te luisteren naar wat de Heilige Geest ons leert en openbaart.

12. Jezus gebruikte het verhaal van Noach en de zondvloed en het verhaal van Lot en de verwoesting van Sodom en Gomorra. Jezus gebruikte deze verhalen omdat deze laten zien dat plotseling het oordeel over de goddelozen viel en de rechtvaardigen werden behouden. Zo zal in de toekomst plotseling het oordeel vallen over de ongelovigen en worden de rechtvaardigen gered voor dit oordeel.

13. Jezus zei dit tegen de gemeente te Filadelfia. Deze tekst geldt ook voor ons vandaag. Als Jezus 2000 jaar geleden al zei dat Hij spoedig zou komen, dan is het voor ons nog veel relevanter.

14. Het woord dat de Here Jezus gebruikt om aan te geven dat Hij spoedig komt in deze teksten is het Griekse woord ‘tachu’, dat snel, spoedig of meteen betekent.

15. Petrus geeft antwoord waarom de Here Jezus nog wacht met terugkomen. Ten eerste is een dag bij de Heere als duizend jaar en duizend jaar als een dag. De Here Jezus staat buiten de tijd en wat voor de mensen lang duurt, is voor de Here Jezus niet lang. Ten tweede heeft de Here Jezus geduld met ons. Hij weet hoe verschrikkelijk de grote verdrukking en de hel zijn. Hij wacht met Zijn oordelen omdat Hij niet wil dat iemand verloren gaat. Dit lezen we in 2 Petrus 3:3-10.

## H9 LEVEN RICHTING DE OPNAME

### Leef in verwachting

1. Wat betekent ‘verwachten’?

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. Waarom is het belangrijk om in verwachting te leven voor de opname van de gemeente?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Hoe zorgen we ervoor dat wij niet misleid worden door valse leraren of Messiassen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Blijf waakzaam

4. Wat betekent het om waakzaam te zijn en hoe ben je waakzaam?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Waar of niet waar. De duivel is niet in staat om gelovigen te verslinden. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

6. Waar of niet waar. Alleen de profeten en voorgangers hoeven waakzaam te zijn. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Wees niet bezorgd

7. Jezus roept ons op om niet bezorgd te zijn over alledaagse zaken. Wat zijn alledaagse zaken en ben jij hier bezorgd over? Hoe kun je ervoor zorgen dat jij je hierover geen zorgen meer maakt?

Klik of tik om tekst in te voeren.

8. Wat betekent het om te verschrikken of te wankelen door de oorlogen en geruchten van oorlogen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Blijf werkzaam

9. Hoe zou jij je voelen als je later in de hemel komt en Jezus tegen jou zegt: ‘Goed gedaan, goede en trouwe dienaar!’

Klik of tik om tekst in te voeren.

10. Wat betekent het om werkzaam te zijn voor Gods koninkrijk en hoe kun je werkzaam zijn voor God?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Blijf rein

11. Wat betekent het dat wij rein moeten blijven?

Klik of tik om tekst in te voeren.

12. Wat betekent het dat God ons zal bevestigen tot het einde toe?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Blijf volharden

13. Wat betekent volharden en wat is de beloning van het volharden in het geloof?

Klik of tik om tekst in te voeren.

14. Waarom kan het soms moeilijk zijn om te volharden in het geloof en wat kun je doen om te blijven volharden? Heb je momenten gehad dat je het moeilijk had om God (ergens voor) te blijven geloven?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Troost elkaar

15. Hoe kun je iemand troosten die net een gelovige geliefde heeft verloren?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Overige levenswijzen

16. Waar of niet waar. Het maakt niet uit of een gelovige naar een gemeente gaat of niet. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Discussie- en toepassingsvragen

1. Ken je iemand die door een ‘geloofscrisis’ gaat? Hoe kun je diegene helpen om te volharden in het geloof? Voer dit plan uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. We lazen dat het belangrijk is om werkzaam te zijn. Ben je werkzaam voor God? Zo ja, wat doe je voor God? Zo nee, waarom had je besloten om niet werkzaam te zijn voor God?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. We lazen dat het belangrijk is om rein te zijn voor God. Zijn er nog dingen in jouw leven die nog niet op orde zijn? Wat voor hulp heb jij nodig om deze dingen op orde te brengen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Stel, iemand vraagt aan jou: ‘Hoe moet ik leven richting de opname’, wat zou jouw antwoord zijn?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Leer de volgende Bijbeltekst uit jouw hoofd:

*Opdat Hij uw harten zou versterken om onberispelijk te zijn in heiliging voor het aangezicht van onze God en Vader, bij de komst van onze Heere Jezus Christus met al Zijn heiligen.* (1 Thessalonicenzen 3:13)

### Antwoorden

1. Volgens de Van Dale betekent verwachten dat wij rekenen op de komst van iets of waarschijnlijk achten dat iets gebeurt.

2. Het is belangrijk om in verwachting te leven voor de komst van de Here Jezus. Hij heeft ons namelijk beloofd dat Hij zal terugkeren om ons te halen. Daarnaast heeft Hij ons geboden om waakzaam, gereed en trouw te zijn. Het is ook belangrijk omdat het ons hoop, vreugde, moed en kracht geeft om te leven in deze boze wereld. Tot slot is dit belangrijk omdat het ons motiveert om heilig te leven en goede werken te doen tot Zijn eer.

3. Dit doen we door te beseffen dat er valse leraren en Messiassen zijn, door Gods Woord te bestuderen zodat we weten wat waar en vals is, en door te luisteren naar de Heilige Geest.

4. Waakzaam zijn betekent dat je oplettend bent voor de tekenen van de tijd en dat je Jezus actief verwacht. Door de volgende manieren ben je waakzaam:

* Lees de Bijbel en neem de Bijbel serieus (Openbaring 22:6-21).
* Bestudeer de tijd waarin we leven en houd dat naast de Bijbel.
* Laat je niet misleiden door valse profeten met valse opnamedata. Hierdoor zijn we in de tussenliggende tijd niet waakzaam.
* Laat je leiden door de Heilige Geest. De Heilige Geest wijst ons op Jezus en openbaart ons Gods plannen. Niemand weet de opnamedatum, maar de Geest zegt dat Jezus moet komen. (Openbaring 22:17)
* Verslap niet en laat je niet afleiden door werelds genot. Dit doe je door de wapenuitrusting van God aan te trekken (Efeze 6:11).
* Bid voortdurend en bouw een levende relatie met God.
* Waarschuw anderen en bezoek de samenkomsten van gelovigen.

5. Niet waar. De duivel is in staat om gelovigen te verslinden die niet waakzaam en nuchter zijn. De duivel zoekt naar prooien, maar wanneer we waakzaam zijn, zal hij ons niet kunnen aanvallen.

6. Niet waar. Iedere gelovige moet waakzaam zijn. Jezus sprak over alle gelovigen en niet over een beperkt groepje van profeten of voorgangers.

7. Alledaagse zaken zijn bijvoorbeeld de zaken die regelmatig terugkomen, zoals de betaling van de hypotheek, de (slechte) cijfers van jouw kinderen, of je voldoende geld hebt voor voedsel, etc. Je kunt voorkomen dat jouw hart bezwaard wordt door de zorgen van alledaagse dingen, door te zoeken naar het Koninkrijk van God en Zijn gerechtigheid. Door te geloven dat Hij voor al jouw noden zal zorgen. Door je niet te hechten aan de dingen van deze wereld, maar aan de dingen die boven zijn. Door je niet af te laten leiden door het genot of de roes van deze wereld, maar door je te vullen met de Heilige Geest.

8. Het verschrikken of wankelen door de oorlogen en geruchten van oorlogen betekent dat je bang, onrustig, paniekerig of twijfelachtig wordt door de berichten over de conflicten en dreigingen in de wereld. Sommige mensen kunnen bang zijn voor oorlog, terwijl er nog niets aan de hand is. Door een enkel gerucht, vrezen sommigen al het ergste. Als gelovigen hoeven we niet zo te leven.

9. Eigen antwoord. Bijvoorbeeld: Ik voel me blij, dankbaar, vereerd en gezegend als ik denk aan het horen van de woorden: “Goed gedaan, goede en trouwe dienaar”. Ik voel me ook nederig, afhankelijk, genadig en waardig gemaakt door God.

10. Werkzaam zijn voor God betekent dat jij je werk doet alsof je het voor God doet. In de eerste plaats kunnen we denken aan de kerk. Wanneer iemand uit liefde schoonmaakt, de zangdienst leidt, preekt, de stoelen klaarzet, etc., dan is dit belangrijk werk voor Gods Koninkrijk. Maar ook wanneer je ‘normaal’ werkt in de wereld mag je werken alsof je voor God werkt. Door je goed in te zetten en de mensen om jou heen liefdevol te benaderen, kun je mensen door je daden laten zien dat je een kind van God bent. Daarnaast kun je werken in de wereld en financiële giften geven aan de plaatselijke kerk of een bediening.

11. Dat we zuiver en onschuldig zijn, dat wij ons niet inlaten met de zonde, maar heilig leven voor Gods aangezicht.

12. Dat God ons zal helpen om trouw te blijven aan Hem, zodat we zonder aanklacht zullen zijn op de dag van Christus. Aan de ene kant is het onze taak om ons rein te houden. Aan de andere kant geeft God ons daar de kracht en genade voor.

13. Volharden betekent het standvastig volhouden met wat we begonnen zijn, namelijk onze nieuwe levenswandel in Christus. De beloning is de zaligheid, het eeuwige leven en de bewaring voor het uur van de verzoeking, de grote verdrukking.

14. Eigen antwoord. Bijvoorbeeld: omdat we te maken kunnen hebben met tegenstand, vervolging, verleiding, lijden, twijfel, angst, etc. Het is belangrijk om in deze perioden Gods trouw en goedheid te gedenken, Zijn genade en kracht te zoeken, je te richten op de eeuwige hoop en vreugde die Hij geeft, je te omringen met andere gelovigen die je steunen en bemoedigen, etc.

15. Je kunt deze persoon troosten met het feit dat we onze gelovige geliefden zullen terugzien tijdens de opname van de gemeente. Gelovigen kennen geen definitief afscheid, maar een tijdelijk afscheid.

16. Niet waar. Het is belangrijk om als gelovige naar een gemeente te gaan, want dit is de plek waar gelovigen elkaar bemoedigen. Daarnaast roept de schrijver ons in Hebreeën 10:25 op om de onderlinge bijeenkomsten niet na te laten.

## H10 DE WEDERKOMST

1. Wat is het verschil tussen de eerste en de tweede komst van Jezus?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Wie komt terug?

2. Wat betekent het dat de Here Jezus voor 100% God en voor 100% mens is?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Wat is het verschil tussen de opname van de gemeente en de wederkomst van de Here Jezus?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Wat betekent het dat we met Hem geopenbaard zullen worden in heerlijkheid?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Waar komt Hij terug?

5. Jezus komt terug op de Olijfberg. Waarom is deze berg geen vreemde plaats voor Jezus?

Klik of tik om tekst in te voeren.

6. Waarom besloot Jezus tijdens Zijn gevangennemen op aarde voor de kruisiging niet om twaalf legioenen engelen te roepen om Hem te hulp te komen? Komt Jezus tijdens de wederkomst zonder engelen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Hoe wordt Hij ontvangen?

7. Wat is het doel van de terugkomst van de Here Jezus voor de Israëlieten?

Klik of tik om tekst in te voeren.

8. Waarom moeten de Israëlieten vluchten naar de bergen als ze de gruwel van de verwoesting zien?

Klik of tik om tekst in te voeren.

9. Wat betekent het dat Israël de Here Jezus zal noemen: mijn Man?

Klik of tik om tekst in te voeren.

10. Waar of niet waar. De levende gelovigen die tijdens de grote verdrukking tot geloof zijn gekomen, zullen opgenomen worden naar de hemel als de Here Jezus wederkomt. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

11. Wat zullen de Joden zeggen als ze de Here Jezus zien komen in Jeruzalem?

Klik of tik om tekst in te voeren.

12. Waar zullen de heidenvolken zich verzamelen om oorlog te voeren tegen de Here Jezus?

Klik of tik om tekst in te voeren.

13. Waar of niet waar: De goddelozen die thuis zijn gebleven zullen ook gedood worden met het zwaard van de Here Jezus.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Vlak na de wederkomst

14. Waar of niet waar. De duivel zal zich bekeren tijdens zijn verblijf in de afgrond tijdens het duizendjarig vrederijk en heeft spijt om alles wat hij heeft gedaan.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Discussie- en toepassingsvragen

1. Tijdens de wederkomst van Christus is Jeruzalem een belangrijke plek. Waarom is Jeruzalem belangrijk? En wat gebeurde er in de afgelopen tientallen jaren in Jeruzalem? Vind informatie over Jeruzalem op jouw computer.

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. Tijdens de wederkomst van Christus komen wij samen met Jezus terug op de aarde om samen te regeren. Hoe zou het voor jou zijn dat je mag regeren? Hoe ziet dat er uit?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Als Jezus terugkeert naar de aarde, dan zal de Olijfberg in tweeën splitsen. Wat zegt deze gebeurtenis over de kracht en heerlijkheid van Jezus?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Voor Jezus was en is de Olijfberg een belangrijke plek waar veel is gebeurd. Heb jij ook een speciale plek waar je mooie of ingrijpende dingen hebt meegemaakt met God? Waarom is dit een belangrijke plek voor jou?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Leer de volgende Bijbeltekst uit jouw hoofd:

*Want de Zoon des mensen zal komen in de heerlijkheid van Zijn Vader, met Zijn engelen, en dan zal Hij ieder vergelden naar zijn daden.* (Mattheüs 16:27)

### Antwoorden

1. De eerste komst van Jezus was om te dienen, te lijden en te sterven voor de zonden van de wereld. De tweede komst van Jezus is om te oordelen, te overwinnen en te regeren over de wereld.

2. Het betekent dat de Here Jezus twee naturen heeft: een Goddelijke en een menselijke. Hij is volkomen God en volkomen mens, zonder zonde of gebrek. Hij is zowel de Zoon van God als de Zoon van David.

3. De opname van de gemeente is het moment dat de Here Jezus Zijn volgelingen ophaalt in de lucht, voordat de grote verdrukking begint. De wederkomst van de Here Jezus is het moment dat Hij terugkeert op aarde, na de grote verdrukking, om te oordelen en te regeren. De opname was verborgen, terwijl de wederkomst voor iedereen zichtbaar zal zijn.

4. Het betekent dat we met Hem zullen verschijnen voor de wereld in Zijn glans en majesteit. We zullen Zijn beeld dragen, Zijn gezag delen en Zijn lof verkondigen.

5. De Olijfberg is geen vreemde plaats voor de Here Jezus omdat Hij daar vaak kwam om te bidden. Hij was daar ook aanwezig vlak voor Zijn kruisiging. Dit was de plek waar Hij gevangen werd genomen. Tot slot steeg Hij tijdens de hemelvaart op deze berg op naar de hemel.

6. De Here Jezus besloot om niet te bidden voor twaalf legioenen engelen omdat Hij wilde dat de schriften in vervulling zouden gaan. Dit wil zeggen dat Hij wilde dat Gods plan van verlossing zou worden volbracht door Zijn lijden, sterven en opstanding. Tijdens de wederkomst zal Jezus wel komen met vele engelen.

7. Het doel van de terugkomst van de Here Jezus voor de Israëlieten is om hen te bevrijden van hun vijanden. Om hen te verzamelen uit alle landen. Om hen te reinigen van hun ongerechtigheid, en om hen te herstellen als Zijn volk.

8. De Israëlieten moeten vluchten naar de bergen omdat dat een veilige en afgelegen plaats is, waar God hen zal beschermen tegen de toorn van de antichrist, die hen zal vervolgen en doden.

9. Dit betekent dat ze Hem zullen erkennen als hun Messias en Bruidegom, omdat ze Hem zullen liefhebben met heel hun hart, omdat ze Hem zullen gehoorzamen in alles, en omdat ze Hem zullen verwachten als hun Koning. Jezus Christus is hun Messias en Bruidegom geworden.

10. Niet waar. De gelovigen zullen bijeen gebracht worden op aarde, waar zij Christus zullen ontmoeten en met Hem zullen regeren. Tijdens de opname van de gemeente zullen de gelovigen worden opgenomen. De gelovigen die tijdens de grote verdrukking tot geloof zijn gekomen, zullen op de aarde verzameld worden.

11. De uitverkorenen zullen zeggen: Gezegend is Hij Die komt in de Naam van de Heere! Zie Mattheüs 23:39.

12. De heidenvolken zullen zich verzamelen bij Armageddon.

13. Niet waar. De goddelozen die thuis zijn gebleven zullen voorlopig in leven blijven, maar ze zullen wel beoordeeld worden door de Here Jezus tijdens het volkerenoordeel.

14. Niet waar. De duivel zal zich niet bekeren tijdens zijn verblijf in de afgrond, maar hij zal zich verzetten tegen God en zijn laatste opstand plannen.

## H11 HET OORDEEL VAN GOD

### Het oordeel over de gemeente

1. Waarom noemt de schrijver het oordeel over de gemeente liever een beoordeling in plaats van een oordeel of veroordeling?

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. Wat betekent het om welbehaaglijk voor Jezus te zijn? En zou Jezus jou welbehaaglijk noemen? Waarom wel of waarom niet?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Hoe kunnen we alles in ons leven doen van harte, als voor de Heere, en niet voor mensen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Waar of niet waar: We moeten goede werken doen om in de hemel te komen. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Lees 1 Korinthe 13:11-15. Wat is het verschil tussen de materialen die standhouden in het vuur en de materialen die verbranden in het vuur?

Klik of tik om tekst in te voeren.

6. Waar of niet waar. Wij moeten rekenschap geven aan God voor al onze zonden. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Het volkerenoordeel

7. Waarom zal God een rechtszaak voeren met de heidenvolken, in de tijd dat Jezus wederkomt?

Klik of tik om tekst in te voeren.

8. Waar of niet waar. Het volkerenoordeel is hetzelfde oordeel als het laatste oordeel voor de grote witte troon. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

9. Waar of niet waar. Tijdens het volkerenoordeel wordt iedereen geoordeeld die oorlog voerde tegen Jezus. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

10. Wat is het verschil tussen de schapen en de bokken die Jezus zal scheiden in Mattheüs 25?

Klik of tik om tekst in te voeren.

11. Wat is de reactie van de schapen en bokken als Jezus hun beloont of terechtwijst in Mattheüs 25?

Klik of tik om tekst in te voeren.

12. Waar of niet waar. Tijdens het volkerenoordeel worden individuele mensen geoordeeld. Leg jouw antwoord uit en noem hierbij een Bijbeltekst uit het Oude Testament.

Klik of tik om tekst in te voeren.

13. Wat is de uitkomst van het volkerenoordeel? Wat besluit Jezus tijdens dit oordeel?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### De grote witte troon

14. Maken gelovigen de grote witte troon mee? Waarom wel of waarom niet?

Klik of tik om tekst in te voeren.

15. Wat betekent het om geestelijk dood of levend te zijn?

Klik of tik om tekst in te voeren.

16. Waar of niet waar. Niet iedereen leeft voor eeuwig. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

17. Wat is het verschil tussen het dodenrijk en de hel? En bestaan beide plekken voor eeuwig?

Klik of tik om tekst in te voeren.

18. Noem de naam van het belangrijkste boek dat geopend wordt tijdens de rechtszaak van de grote witte troon en leg uit wat er in dit boek staat.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Discussie- en toepassingsvragen

1. In hoeverre leef jij vandaag in het licht van Gods beoordeling over de gemeente? Ben je vandaag actief bezig om schatten in de hemel te verzamelen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. Wat vind jij van het idee dat God de gelovigen beoordeelt en beloont? Ontvangen sommige gelovigen dan ook grotere schatten in de hemel dan andere gelovigen? Zo ja, wat moeten we vandaag doen om grotere schatten te ontvangen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Hoe zouden de ongelovigen reageren als ze voor de grote witte troon staan? En wat betekent het dat iedereen rechtvaardig geoordeeld wordt?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Wat kun jij doen zodat zoveel mogelijk mensen in het boek des leven wordt opgeschreven? Maak een plan en voer dit plan in jouw leven uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Leer de volgende Bijbeltekst uit jouw hoofd:

*Want wij moeten allen voor de rechterstoel van Christus openbaar worden, opdat ieder vergelding ontvangt voor wat hij door middel van zijn lichaam gedaan heeft, hetzij goed, hetzij kwaad.* (2 Korinthe 5:10)

### Antwoorden

1. Omdat tijdens het oordeel over de gemeente Jezus niet gaat bepalen wie veroordeeld wordt en naar de hel gaat en wie gerechtvaardigd wordt en naar de hemel gaat. De Here Jezus bekijkt alleen wat wij op aarde hebben gedaan en welke werken goed waren en welke werken slecht waren om ons te kunnen belonen.

2. Het betekent dat Jezus naar ons kijkt en zegt: ‘Hij of zij bevalt me wel’. Eigen antwoord.

3. Door ons te laten leiden door de liefde van God, door ons werk te doen met vreugde en dankbaarheid, en door ons doel te stellen op God, Zijn eer en Zijn Koninkrijk.

4. Niet waar. Wij worden alleen gered door genade. Goede werken doen is belangrijk, maar hier hangt niet onze rechtvaardigheid die we van God hebben gekregen van af.

5. Het verschil is dat de materialen die standhouden in het vuur de goede werken zijn die wij hebben gedaan uit liefde voor God en voor onze naaste, en dat de materialen die verbranden in het vuur de slechte of nutteloze werken zijn die wij hebben gedaan uit eigenbelang, ongehoorzaamheid of door gezien te worden door de mensen om ons heen.

6. Niet waar. God heeft ons vergeven voor onze zonden en Hij denkt hier niet meer aan. Daarom hoeven we ook geen rekenschap te geven aan God over al onze zonden. God heeft de aanklacht uitgewist.

7. Omdat ze Zijn volk en Zijn eigendom Israël hebben verstrooid en Zijn land hebben verdeeld tijdens de grote verdrukking. God komt op voor Zijn volk Israël.

8. Niet waar. Dit zijn twee verschillende oordelen. Tijdens het volkerenoordeel wordt bepaald wie in het duizendjarig vrederijk mag komen en tijdens de grote witte troon worden de doden geoordeeld en in de hel geworpen.

9. Niet waar. De mensen die oorlog voerden tegen Jezus zijn gedood. Ze worden niet geoordeeld tijdens het volkerenoordeel.

10. Het verschil is dat de schapen de rechtvaardigen zijn die Hem hebben erkend, geloofd en gediend, en die barmhartigheid hebben getoond aan Zijn broeders, de Israëlieten. De bokken zijn de onrechtvaardigen die Hem hebben verworpen, gelasterd en bestreden, en die geen barmhartigheid hebben getoond aan Zijn broeders.

11. Beide groepen begrijpen niet waar Jezus het over heeft. De schapen vragen zich af wanneer ze Jezus hebben geholpen en de bokken vragen zich af wanneer ze Jezus in ellende hebben gezien. Jezus legt aan beiden uit dat wat zij voor Zijn broeders hebben gedaan of nagelaten, zij dat voor Hem hebben gedaan of nagelaten.

12. Niet waar. Hele volken worden geoordeeld tijdens het volkerenoordeel. Dit staat in Zefanja 3:6-8.

13. Jezus besluit wie mogen ingaan in het duizendjarig vrederijk en wie in het vuur worden geworpen.

14. Gelovigen maken niet de grote witte troon mee. Gelovigen zijn namelijk al vergeven en maken geen onderdeel uit van Gods toorn of veroordeling. Tijdens de grote witte troon worden alleen de doden geoordeeld en niet de levende gelovigen.

15. Door de wedergeboorte komt iemand zijn geest tot leven. Zo’n persoon wordt levend genoemd en heeft een relatie met God. Dankzij zijn geloof en de genade van God mag diegene eeuwig bij God leven. Wanneer iemand niet de wedergeboorte heeft meegemaakt, dan is zijn geest dood. Zo’n persoon heeft geen relatie met God gehad en zal veroordeeld worden.

16. Niet waar. Ieder mens leeft voor eeuwig. De beslissing die we op aarde nemen bepaalt of wij de eeuwigheid met God doorbrengen of de eeuwigheid in de hel doorbrengen.

17. Het dodenrijk is een soort wachtkamer waar de doden wachten totdat ze geoordeeld worden. Deze plek is tijdelijk. Nadat de doden zijn veroordeeld worden ze in de hel geworpen. De hel is eeuwig. Het dodenrijk is dus de wachtkamer voor het oordeel en de hel is het oordeel of de straf.

18. Tijdens de rechtszaak van de grote witte troon wordt het boek des levens geopend. Dit is een boek waarin de namen van degenen staan die de eeuwigheid met God zullen doorbrengen. Dit zijn degenen die in Jezus Christus geloven en op Hem vertrouwen.

## H12 TEKENEN VOOR ZIJN KOMST

1. Waar of niet waar. De wederkomst van Christus kan vandaag plaatsvinden. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### De grote verdrukking

2. Wie is de antichrist, wanneer regeert hij en wat doet hij?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Wat is het merkteken van het beest en wat betekent het wanneer iemand dit merkteken neemt?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Tijdsindicatoren

4. Wanneer de opname van de gemeente is geweest en de antichrist is geopenbaard en het verbond heeft versterkt, dan is het niet moeilijk om uit te rekenen wanneer de wederkomst zal plaatsvinden. Leg deze stelling uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Wat denk jij: Waarom laat God aan de toekomstige gelovigen weten dat de grote verdrukking zeven jaar duurt?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Overige tekenen voor de wederkomst

6. Wat zijn de overeenkomsten en verschillen tussen de toekomstige profeet Elia en Johannes de Doper?

Klik of tik om tekst in te voeren.

7. Hoe wordt de antichrist in de Thessalonicenzenbrief ook genoemd? Waarom wordt hij zo genoemd?

Klik of tik om tekst in te voeren.

8. Wat denk jij dat het teken in Mattheüs 24:30 moet voorstellen?

*En meteen na de verdrukking van die dagen zal de zon verduisterd worden en de maan zal zijn schijnsel niet geven en de sterren zullen van de hemel vallen en de krachten van de hemelen zullen heftig bewogen worden. En dan zal aan de hemel het teken van de Zoon des mensen verschijnen; en dan zullen al de stammen van de aarde rouw bedrijven en zij zullen de Zoon des mensen zien, als Hij op de wolken van de hemel komt met grote kracht en heerlijkheid.* (Mattheüs 24:29-30)

Klik of tik om tekst in te voeren.

9. Waar of niet waar. Vlak voor de wederkomst van Christus staat er een tempel in Jeruzalem. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Discussie- en toepassingsvragen

1. Waarom weten we niet wanneer Jezus terugkomt om ons op te halen in de lucht? En waarom weten de toekomstige gelovigen na de opname wel wanneer Jezus wederkomt? Waarom maakt God wel bekend wanneer Jezus terugkomt, maar niet wanneer de opname van de gemeente plaatsvindt?

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. In hoeverre is het voor een gelovige belangrijk om op de tekenen van de tijd te letten? Hoe kunnen gelovigen op een Bijbelse manier naar het nieuws kijken?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Lees het boek Openbaring. Zal het boek Openbaring letterlijk vervuld worden of wordt er ook beeldspraak en symboliek gebruik? Zo ja, welke hoofdstukken vinden letterlijk plaats en welke hoofdstukken zijn symboliek of beeldspraak?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Zoek een medegelovige op en probeer aan hem of haar in chronologische volgorde uit te leggen wat er tijdens de grote verdrukking gaat gebeuren.

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Leer de volgende Bijbeltekst uit jouw hoofd:

*Want zoals de bliksem vanuit het oosten komt en zichtbaar is tot in het westen, zo zal ook de komst van de Zoon des mensen zijn.* (Mattheüs 24:27)

### Antwoorden

1. Niet waar. Voordat de wederkomst plaatsvindt, moet eerst de opname van de gemeente en de grote verdrukking plaatsvinden. Al deze tekenen kunnen we terugvinden in het boek Openbaring. Nadat dit alles is voltooid, zal Jezus terugkeren naar de aarde. Het duurt dus minimaal 7 jaar (ervan uitgaande dat de opname nog niet heeft plaatsgevonden als je dit leest) voordat Jezus wederkomt.

2. De antichrist is een wereldleider die zichzelf als God zal presenteren tijdens de grote verdrukking en die de wereld zal misleiden en vervolgen. Hij gaat uit om te overwinnen, hij vermoordt de twee getuigen, hij zet een beeld van zichzelf in de tempel, hij eist dat iedereen zijn merkteken draagt, etc.

3. Het merkteken van het beest is een teken op de rechterhand of op het voorhoofd dat de naam of het getal van de antichrist bevat. Door dit teken te nemen aanbidt en gehoorzaamt iemand de antichrist, maar dit betekent ook dat men Gods toorn zal ondergaan. Wanneer iemand het teken weigert, zal hij gedood worden door de antichrist.

4. Vandaag weten we niet wanneer Jezus wederkomt. Maar God heeft in Zijn woord verschillende perioden genoemd voordat de wederkomst plaatsvindt. Zeven jaar voordat Jezus wederkomt, zal de antichrist het verbond versterken. Wanneer dus de antichrist (na de opname) op het toneel verschijnt en het verbond versterkt, is het makkelijk om te weten dat Jezus over zeven jaar terugkomt naar de aarde.

5. Eigen antwoord. Bijvoorbeeld: Zodat de gelovigen zullen zien dat al de ellende en narigheid maar tijdelijk is.

6. Overeenkomsten: 1. Zij zijn beiden profeten. 2. Beiden banen zij de weg voor Jezus. 3. Beiden geven zij een boodschap van bekering. 4. Beiden zijn zij ‘overwonnen’ door de machthebbers. Johannes werd onthoofd en Elia wordt gedood. De verschillen: 1. Johannes baande de weg voor Jezus zijn eerste komst, terwijl Elia de weg baant voor Jezus tweede komst. 2. Over Johannes lezen we niet dat hij wonderen en tekenen deed, over Elia lezen we (als wij ervan uitgaan dat hij één van de twee profeten is) dat hij grote wonderen en tekenen zal doen. 3. Johannes stond niet na drie dagen op uit de dood, terwijl Elia wel opstaat uit de dood.

7. De antichrist heeft verschillende namen in de Bijbel. Zo wordt hij in 2 Thessalonicenzen de man van de wetteloosheid genoemd, omdat hij rechtstreeks tegen het Woord van God ingaat. Het zal je niet verbazen dat zijn leven vol wetteloosheid en zonde zal zijn. Andere namen voor de antichrist zijn bijvoorbeeld: Het beest (Openbaring 12) en de kleine hoorn (Daniël 7 en 8).

8. Eigen antwoord. Bijvoorbeeld: Het kruis, een heldere ster, een engel, Jezus zelf, etc.

9. Waar. Johannes kreeg namelijk de opdracht om de aardse tempel te meten in Openbaring 11. Deze tempel staat er tijdens de grote verdrukking en de heidenen zullen de heilige stad Jeruzalem vertrappen.

## H13 DUIZENDJARIG VREDERIJK

1. Wat is het duizendjarig vrederijk en hoelang duurt deze periode?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Jezus regeert op aarde

2. Wat is de belofte die God aan David heeft gedaan en waarom is Jezus de vervulling van die belofte?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Waar zal Jezus op aarde wonen en wat zal Jezus op aarde doen tijdens het vrederijk?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Zijn volgelingen regeren met Jezus op aarde

4. Wat betekent het dat Jezus Christus de Eersteling is van de opstanding van de doden volgens 1 Korinthe 15:23?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Wie zullen het koningschap en de heerschappij ontvangen volgens Daniël 7?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### De duivel is voor duizend jaar opgesloten

6. Waar of niet waar. De mens zal geen verkeerde dingen meer doen in het vrederijk omdat de duivel is opgesloten. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

7. In het boek Zacharia staat dat iedereen het Loofhuttenfeest moet vieren tijdens het duizendjarig vrederijk. Wat is het Loofhuttenfeest en wat betekent dit feest?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Er wonen mensen op aarde

8. Waar of niet waar. Iedereen die leeft tijdens het duizendjarig vrederijk is dankbaar dat Jezus Koning is en iedereen zal zichzelf vrijwillig aan Jezus onderwerpen. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

9. Noem vijf eigenschappen die de mensen hebben of doen tijdens het duizendjarig vrederijk.

Klik of tik om tekst in te voeren.

10. Waarom zal er geen oorlog meer zijn tijdens het duizendjarig vrederijk?

Klik of tik om tekst in te voeren.

11. Zijn er tijdens het duizendjarig vrederijk afgoden en valse goden? Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

12. Waarom zal er nog verdriet zijn tijdens het duizendjarig vrederijk en wat zal God met dit verdriet doen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Israël en Jeruzalem worden hersteld

13. Hoe wordt Jeruzalem (Sion) in het duizendjarig vrederijk vergeleken in Jesaja 51:3?

Klik of tik om tekst in te voeren.

14. Hoe zal God Zich ontfermen over Israël tijdens het duizendjarig vrederijk?

Klik of tik om tekst in te voeren.

15. Wat is het verschil tussen de tempel in de grote verdrukking en de tempel in het duizendjarig vrederijk?

Klik of tik om tekst in te voeren.

16. Wat is de ark van het verbond en waarom is deze niet meer nodig tijdens het duizendjarig vrederijk?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### De aarde wordt hersteld

17. Hoe zal God de klimaatcrisis oplossen in het duizendjarig vrederijk?

Klik of tik om tekst in te voeren.

18. Velen noemen het duizendjarig vrederijk de sabbatdag. Leg uit wat ze hiermee bedoelen.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Het einde van het vrederijk

19. Waarom laat God de duivel los na het duizendjarig vrederijk?

Klik of tik om tekst in te voeren.

20. Waarom is er een eindoordeel nodig na het duizendjarig vrederijk? Waarom kon dit niet voor het duizendjarig vrederijk plaatsvinden?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Discussie- en toepassingsvragen

1. Wanneer we het duizendjarig vrederijk met vandaag vergelijken, wat zal er dan veranderen op aarde? Beantwoord deze vraag voor de volgende onderwerpen: natuur, liefde, gerechtigheid, films en entertainment, gezondheid, onderwijs, politiek systeem, oorlogen en belastingen.

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. In hoeverre hoort een gelovige vandaag bezig te zijn met het onderhouden en goed heerschappij voeren over de schepping? En kan de mens de aarde vernietigen doordat hij slecht omgaat met de schepping?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Tijdens het duizendjarig vrederijk breekt er vrede uit over de hele wereld. Leef jij vandaag in vrede met de mensen om jou heen? Zo nee, wat kun je doen om de vrede te herstellen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. In het duizendjarig vrederijk is de duivel gebonden. Vandaag is de duivel nog vrij en probeert hij zoveel mogelijk mensen te misleiden. Welke ellende in de wereld kunnen we toeschrijven aan de duivel en de demonen en welke ellende kunnen we toeschrijven door de zondige natuur van mensen? Hoe kunnen gelovigen zich beschermen tegen de misleidingen van de duivel en zijn demonen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Leer de volgende Bijbeltekst uit jouw hoofd:

*Maar het koningschap en de heerschappij en de grootheid van de koninkrijken onder heel de hemel zullen gegeven worden aan het volk van de heiligen van de Allerhoogste. Zijn koninkrijk zal een eeuwig koninkrijk zijn, en alles wat heerschappij heeft, zal Hem eren en gehoorzamen*. (Daniël 7:27)

### Antwoorden

1. Het duizendjarig vrederijk is een periode van vrede, gerechtigheid en zegen op de huidige aarde, waarin Jezus regeert als Koning over alle volken. Het duurt duizend jaar, oftewel tien eeuwen.

2. De belofte is dat zijn koninkrijk altijd standhoudt en dat altijd een nakomeling van hem op zijn troon mag zitten. Jezus wordt de vervulling van die belofte omdat Hij een afstammeling van David is en omdat Hij voor eeuwig op de troon van David zal zitten en over Israël en alle heidenvolken zal regeren tijdens het duizendjarig vrederijk.

3. Jezus zal wonen onder de mensen in de stad Jeruzalem. Hij zal doen wat een goede Koning doet: Hij zal verstandig handelen, recht en gerechtigheid doen, Zijn vijanden onderwerpen, Zijn volk beschermen, zegenen, onderwijzen, etc.

4. Het betekent dat Hij de eerste is die uit de dood is opgestaan en die een onvergankelijk lichaam heeft ontvangen. Hij is ook het voorbeeld en de garantie voor de opstanding van Zijn volgelingen. Daarnaast ontving Jezus alle macht en Hij heeft ook Zijn volgelingen alle macht gegeven. Dit geldt zowel voor vandaag op de aarde, als in de toekomst tijdens het duizendjarig vrederijk.

5. De heiligen van de Allerhoogste zullen het koningschap ontvangen. Dit zijn de gelovigen. Ze zullen samen met Jezus regeren over de aarde.

6. Niet waar. (Sommige) mensen zullen nog steeds zondigen en sommigen zullen onrecht doen, maar ze zullen snel geoordeeld worden door God. Het scheelt natuurlijk wel dat de misleider, de duivel, is opgesloten.

7. Het Loofhuttenfeest is een van de grote feesten die God aan Israël heeft geboden. Het wordt gevierd in de zevende maand van het jaar, na de oogst. Het betekent dat God Zijn volk heeft bevrijd uit Egypte. Dat Hij bij hen heeft gewoond in de woestijn. Dat Hij hen heeft gebracht naar het beloofde land. Dat Hij hen zegent met Zijn voorziening. Dat Hij hen zal verlossen van hun vijanden. En dat Hij bij hen zal wonen in het vrederijk.

8. Niet waar. Veel mensen zullen dankbaar zijn dat Jezus Koning is, maar velen willen dit eigenlijk niet. Zij gehoorzamen Jezus, maar doen dit niet van harte. Dit lezen we in Psalm 18:44-45.

9. Voorbeeld: 1. Mensen worden ouder. Ze zullen zijn als de dagen van een boom.

2. De mensen zullen Jezus (geveinsd) gehoorzamen.

3. De mensen trekken naar Jeruzalem op om onderwezen te worden en feest te vieren.

4. Mensen zullen geen oorlog meer voeren.

5. Mensen zullen geen afgoden meer aanbidden.

6. Mensen zullen gedenktekens zien van de grote verdrukking.

7. Mensen zullen soms nog wel verdrietig zijn.

10. Omdat Jezus alle vijanden zal onderwerpen en Hij vrede en gerechtigheid zal brengen. Daarnaast zal Jezus alle wapens vernietigen en zal Hij de mensen onderwijzen dat oorlog voeren niet goed is. Tot slot zullen de volkeren naar Jezus opgaan als ze een vraag hebben en Jezus zal rechtvaardig rechtspreken.

11. Nee, er zullen geen afgoden of afgodsbeelden meer zijn. Iedereen zal Jezus aanschouwen en alle altaren, afgodsbeelden, etc. worden stukgeslagen.

12. Omdat er nog zonde, ongehoorzaamheid en de dood zullen plaatsvinden tijdens het vrederijk. Mensen kunnen ook verdrietig zijn door alle herinneringen aan de grote verdrukking. God zelf zal de mensen troosten en de tranen van hun ogen afwissen.

13. Jeruzalem wordt vergeleken als de hof van Eden en als de hof van de Heere.

14. God zal Zich ontfermen over Israël. Hij vergeeft het volk, herstelt het volk, zegent het volk en beschermt hen. Israël zal herbouwd worden en God zal vanuit Israël gaan regeren over de wereld. Het land Israël en de stad Jeruzalem zullen de belangrijkste plekken zijn op de wereld en de heidenvolken zullen hun bezitten aan Israël als geschenk geven.

15. De tempel in de grote verdrukking is een door mensen gebouwde tempel die ontheiligd wordt door de antichrist, die zichzelf daar als god laat aanbidden. De tempel in het duizendjarig vrederijk is een door God opgedragen tempel waar Jezus zelf woont en aanbeden wordt. Terwijl in de tempel tijdens de grote verdrukking grote godslasteringen hebben plaatsgevonden, zal in de nieuwe tempel Jezus de tempel heiligen en verheerlijken.

16. De ark van het verbond is een houten kist die de stenen tafelen met de tien geboden, een kruik met manna en de staf van Aäron bevatte. Mozes moest dit van God maken tijdens de woestijnperiode van Israël in het Oude Testament. De ark was het symbool van Gods aanwezigheid en genade voor Israël. De ark zal niet meer nodig zijn in het duizendjarig vrederijk omdat Jezus zelf bij Zijn volk zal wonen en omdat Hij de vervulling is van de wet, het brood des levens en de hogepriester.

17. God zal de klimaatcrisis oplossen door de woestijn en de dorre plaatsen vruchtbaar te maken, door rivieren, bronnen en waterpoelen te laten ontspringen, en door bomen en planten te laten groeien en bloeien. God heeft hier geen duizend jarenplan voor nodig.

18. God had alles geschapen in zeven dagen. Zes dagen werkte God aan de schepping en de zevende dag rustte Hij. Dit was de sabbatdag. Als we naar de wereld kijken, dan leeft de mens nu ongeveer 6000 jaar. Wanneer Jezus terugkomt, zal de ‘werkweek’ met alle (verschrikkelijke) drukte en moeite op de aarde voorbij zijn en zal de aarde voor duizend jaar herstellen en rust hebben. Oftewel, het duizendjarig vrederijk is de sabbatdag, de rustperiode die komt na zesduizend jaar ellende en moeite.

19. God laat de duivel los na het vrederijk om de mensen die in het vrederijk zijn geboren en opgegroeid een keuze te geven: kiezen ze voor God of voor de duivel? God wil geen gedwongen gehoorzaamheid, maar vrijwillige liefde. De mensen in het vrederijk kennen alleen de goedheid van God en hebben geen keuze kunnen maken. Daarom laat God een andere keuze zien en vreemd genoeg kiezen velen voor de duivel.

20. Tijdens het eindoordeel zal God alle doden veroordelen. Dit laat de rechtvaardigheid van God zien, die elke zonde zal straffen. Dit moet na het duizendjarig vrederijk gebeuren, want God zal iedereen veroordelen die ooit heeft geleefd en niet in Jezus Christus gelooft. Tijdens het vrederijk zullen veel mensen leven en ook zij worden gerechtvaardigd door hun geloof in Jezus of veroordeeld als ze Jezus hebben verloochend.

## H14 VERSCHIL OPNAME & KOMST

### Verschil 1: (on)verwacht

1. Leg uit wat het betekent dat de opname van de gemeente onverwacht plaatsvindt en de wederkomst verwacht kan worden.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Verschil 2: verborgen en openbaar

2. Waarom is de opname van de gemeente een feestelijke gebeurtenis van de gelovigen en de wederkomst van Christus een verdrietige gebeurtenis voor de goddelozen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Waar of niet waar: Iedereen zal Jezus zien tijdens de wederkomst. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Verschil 3: Bestemming

4. Wat is het verschil tussen de bestemming van de gelovigen bij de opname en de wederkomst van Jezus?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Verschil 4: Meegenomen en achtergelaten

5. Wat is het verschil tussen wie de mensen van de aarde wegneemt of verzamelt bij de opname van de gemeente en de wederkomst van Christus?

Klik of tik om tekst in te voeren.

6. Wat is het doel van de opname van de gemeente en wat is het doel van de wederkomst van Christus?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Verschil 5: De timing

7. Welke onderdelen kunnen we onderscheiden bij de opname van de gemeente? En waarin verschillen deze onderdelen met de wederkomst van Christus?

Klik of tik om tekst in te voeren.

8. Wat is het verschil tussen de timing van de opname van de gemeente en de wederkomst van Christus ten opzichte van de grote verdrukking?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Overige verschillen

9. Wat zijn de gevolgen van de wederkomst voor de natuur en topografie van de schepping?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Overige argumenten

10. Waarom is de opname en de wederkomst niet dezelfde gebeurtenis? Baseer jouw antwoord op de vermelding van de opname in het boek Openbaring.

Klik of tik om tekst in te voeren.

11. Wat is het argument dat de opname en de wederkomst niet dezelfde gebeurtenis zijn, gebaseerd op de vermelding van de gemeente in het boek Openbaring?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Discussie- en toepassingsvragen

1. Waarom is het belangrijk om te weten dat de opname van de gemeente en de wederkomst van Christus twee verschillende gebeurtenissen zijn in de Bijbel?

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. Wat zijn de uitdagingen en verleidingen waar gelovigen mee te maken kunnen krijgen tijdens de grote verdrukking? Hoe kunnen ze zich vastklampen aan het evangelie van Jezus en Zijn wederkomst?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. De gelovigen die tijdens de grote verdrukking zijn overleden, ontvangen pas na de wederkomst van Christus nieuwe lichamen. Hoe en waar zullen zij zijn voordat ze nieuwe lichamen ontvangen? Wat zegt de Bijbel hierover?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Welke aspecten of eigenschappen laten de opname van de gemeente en de wederkomst van Christus zien aan het karakter van Jezus? (karaktereigenschappen zijn bijvoorbeeld liefdevol, royaal, behulpzaam, bescheiden, beschermend, creatief, etc.)

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Leer de volgende Bijbeltekst uit jouw hoofd:

*Zie, ik vertel u een geheimenis: Wij zullen wel niet allen ontslapen, maar wij zullen allen veranderd worden, in een ondeelbaar ogenblik, in een oogwenk, bij de laatste bazuin. Immers, de bazuin zal klinken en de doden zullen als onvergankelijke mensen opgewekt worden, en ook wij zullen veranderd worden.* (1 Korinthe 15:51-52)

### Antwoorden

1. Dit betekent dat niemand weet wanneer de opname van de gemeente plaatsvindt en het wel te berekenen valt wanneer de wederkomst gaat plaatsvinden. De opname komt onverwachts, deze kan vandaag plaatsvinden. De wederkomst komt verwacht. Nadat de antichrist is opgestaan en het verbond is versterkt, valt het simpel uit te rekenen wanneer de wederkomst gaat plaatsvinden.

2. De opname van de gemeente is een feestelijke gebeurtenis voor de gelovigen omdat dit het moment is dat we Jezus zullen zien. Jezus neemt ons in vrede en liefde op en wij zullen het bruiloftsfeest vieren. De wederkomst is een verdrietige gebeurtenis voor de goddelozen. Zij zullen Jezus niet zien als een liefdevolle bruidegom, maar als een rechter en strijder. Jezus zal over hen het oordeel vellen.

3. Waar. Elk oog zal Hem zien en alle stammen op aarde zullen rouw over Jezus bedrijven. Dit staat vermeld in Openbaring 1:7.

4. Bij de opname worden de gelovigen meegenomen naar het Vaderhuis van God in de hemel, waar Jezus een plaats voor hen heeft bereid. Bij de wederkomst komen de gelovigen samen met Jezus terug op aarde om met Hem te regeren voor duizend jaar.

5. Bij de opname is het Jezus zelf die het bevel geeft aan Zijn volgelingen om naar Hem toe te komen in de lucht. Hij neemt hen persoonlijk mee naar het Vaderhuis van God in de hemel. Bij de wederkomst zendt Jezus Zijn engelen uit om Zijn uitverkorenen bijeen te brengen uit alle windstreken. Ze worden waarschijnlijk niet in de lucht verzameld, maar op de aarde, waar Jezus Zijn voeten zal zetten.

6. Het doel van de opname van de gemeente is om de gelovigen te beschermen voor de grote verdrukking, die een periode van zeven jaar is waarin God Zijn oordelen zal uitvoeren over de aarde. Het is ook het doel om de gelovigen te verenigen met Jezus, die hun Bruidegom is, en om hen te belonen voor hun trouw aan Hem. Het doel van de wederkomst van Jezus is om een einde te maken aan de heerschappij van de antichrist. Het is ook bedoeld om de vijanden van God te verslaan en te oordelen, en om Zijn koninkrijk te vestigen op aarde voor duizend jaar.

7. Bij de opname van de gemeente kunnen we de volgende onderdelen onderscheiden:

1. Jezus roept Zijn volgelingen.

2. De doden staan op en ontvangen verheerlijkte lichamen.

3. De levenden ontvangen nieuwe lichamen.

4. De doden gaan naar Jezus in de lucht.

5. De levenden gaan naar Jezus in de lucht.

Deze onderdelen vinden allemaal binnen een seconde plaatsvinden. Deze gebeurtenissen verschillen met de gebeurtenissen van de wederkomst. Tijdens de wederkomst komt Jezus eerst terug op de aarde en zullen de overgebleven gelovigen hem tegemoet gaan. Pas daarna zullen de doden opstaan.

8. De opname vindt plaats voor de grote verdrukking, terwijl de wederkomst plaatsvindt na de grote verdrukking.

9. De wederkomst heeft gevolgen voor de natuur en de topografie op aarde, zoals de verduistering van de zon en de maan, het vallen van de sterren (een meteorietenregen of geestelijke machten die ‘neervallen’?), het heftig bewegen van de hemelen, het splijten van de Olijfberg en het ontstaan van een groot dal bij de Olijfberg.

10. Het argument is dat de opname in het boek Openbaring wordt gesuggereerd door één Bijbeltekst en één beeld in het eerste deel van de Openbaringbrief, terwijl het niet wordt genoemd in het hoofdstuk dat spreekt over de wederkomst van Christus. Dit wijst erop dat de opname en de wederkomst op verschillende momenten moeten plaatsvinden. Wanneer de opname tijdens de wederkomst zou plaatsvinden, dan had Johannes toch wel onderwijs hierover gegeven in zijn hoofdstuk over de wederkomst?

11. Het argument is dat de gemeente na Openbaring 3 niet meer wordt genoemd en dat Johannes spreekt over ‘hen die op de aarde wonen’. Dit wijst erop dat de gemeente voor de grote verdrukking is weggenomen en niet aanwezig is tijdens de wederkomst. Waarom zou Johannes de gemeente niet waarschuwen of bemoedigen in de moeilijkste tijd op aarde?

## H15 HOE BEN IK ERBIJ?

### Het evangelie van God

1. Wat is de oorzaak van de zonde in de wereld en wat is de straf op de zonde?

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. Leg in 3 à 4 zinnen uit wat het evangelie van God is.

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Waar of niet waar. Door het offer van Jezus Christus wordt iedereen automatisch gered. Leg jouw antwoord uit.

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Meegaan met de opname van de gemeente

4. Wat moet je doen om meegenomen te worden tijdens de opname van de gemeente?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Wat bedoelt de schrijver met: ‘Ik wil iedereen aansporen om te werken alsof Jezus niet in ons leven terugkomt, maar Hem te verwachten alsof Hij vandaag terugkomt’?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Geloven tijdens de grote verdrukking

6. Wat is het doel van het merkteken van het beest en wat is het gevolg als iemand het merkteken neemt?

Klik of tik om tekst in te voeren.

7. Waarom is het belangrijk om een papieren Bijbel te bezitten? Ik stel deze vraag zowel voor de periode voor de opname van de gemeente als na de opname van de gemeente.

Klik of tik om tekst in te voeren.

8. Wat is de belofte die God geeft aan degenen die volhouden en standhouden tijdens de grote verdrukking en niet voor de antichrist zal buigen?

Klik of tik om tekst in te voeren.

### Discussie- en toepassingsvragen

1. Heb jij een papieren Bijbel in huis? Hoe vaak lees je uit de Bijbel?

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. Heb jij het evangelie van God weleens uitgelegd aan een ongelovige? Waarom wel of niet?

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. In hoeverre kunnen Christenen vandaag het merkteken van het beest tegenhouden of vertragen? Is dit ook de bedoeling van God?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Hoe kunnen we vandaag standhouden en volharden in het geloof? Is dit voor jou moeilijk of gaat dit jou gemakkelijk af?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Leer de volgende Bijbeltekst uit jouw hoofd:

*Hij Die van deze dingen getuigt, zegt: Ja, Ik kom spoedig. Amen. Ja, kom, Heere Jezus!* (Openbaring 22:20)

### Antwoorden

1. De oorzaak van de zonde in de wereld is de ongehoorzaamheid van Adam en Eva aan God in het paradijs. Hierdoor is er zonde, pijn, dood en ellende in de wereld gekomen. De straf voor de zonde volgens de Bijbel is de eeuwige dood, oftewel de scheiding van God en het lijden in de hel.

2. Het evangelie van God is goed nieuws. Jezus Christus, God zelf, is naar de aarde gekomen om te sterven voor de mensen en hun te herstellen in hun relatie met God. Dankzij de kruisdood van Jezus Christus zal iedereen die in Jezus gelooft gered en hersteld worden en voor eeuwig met God leven.

3. Niet waar. Door het offer van Jezus kan iedereen gered worden, maar dit moet samen gaan met geloof. Iedereen die de genade van God door geloof vastgrijpt, zal gered worden. Iedereen die niet gelooft, zal veroordeeld worden. Er is maar één weg en dat is Jezus Christus.

4. Je moet geloven in Jezus Christus en dat Hij jouw zonden heeft gedragen aan het kruis. Je moet geloven dat Hij voor jou is gestorven aan het kruis en weer is opgestaan uit de dood en dat Jezus jou rechtvaardig heeft gemaakt.

5. Leef niet een leven waarbij je stopt met jouw werkzaamheden op aarde en stopt met de werkzaamheden in Gods koninkrijk, omdat je gelooft dat Jezus binnen een jaar terugkomt. Laat dan juist de periode tot de opname een periode zijn waarbij we goed omgaan met onze collega’s, leidinggevenden, vrienden, familie, broeders, zusters, kennissen en de mensen die we tegenkomen, zodat we een levende getuigenis van God zijn. Laten we ons niet misleiden door valse opnamedata of mensen die profetieën hebben die niet Bijbels zijn. Vertrouw op Jezus, belijdt je zonden en laten we onze hoofden oprichten. Het is belangrijk om Jezus te verwachten, maar dit moet niet gepaard gaan met luiheid of lauwheid.

6. Het doel van het merkteken van het beest is om de antichrist te aanbidden en te gehoorzamen, en om te kunnen kopen of verkopen. Het gevolg van het nemen van het merkteken van het beest is dat men geen vergeving meer kan ontvangen van God en voor eeuwig verloren gaat.

7. Voor de opname van de gemeente: Een papieren Bijbel biedt veel voordelen. Zo leidt de Bijbel jou niet af met piepjes en appjes, hoef je niet bang te zijn dat de batterijen opgaan, geeft het meer rust doordat je niet langdurig naar een scherm hoeft te kijken, etc. (Ik ben niet tegen een digitale Bijbelapp en ik besef dat dit ook voordelen geef, maar het is belangrijk dat iedereen een papieren Bijbel heeft.)

Na de opname van de gemeente: Waarschijnlijk wordt de Bijbel verboden in de wereld. Voor de antichrist is het erg makkelijk om de Bijbelapp te verwijderen. Het is een stuk moeilijker om alle papieren Bijbels op te sporen en weg te gooien.

8. De belofte is dat ze in de eeuwigheid zullen genieten van de aanwezigheid van de Here Jezus en van God de Vader. De grote verdrukking is maar tijdelijk, terwijl de eeuwigheid eeuwig duurt.

## EINDVRAGEN

1. Maak een korte samenvatting van 200 tot 400 woorden over de inhoud van dit boek.

Klik of tik om tekst in te voeren.

2. Wat zijn de mooiste lessen die je hebt meegekregen tijdens het bestuderen van dit boek? Noem er minimaal 3.

Klik of tik om tekst in te voeren.

3. Heeft dit boek jouw kijk op de eindtijd veranderd?

Klik of tik om tekst in te voeren.

4. Welke vragen of overwegingen heeft het boek bij je opgeroepen die je graag verder zou willen onderzoeken?

Klik of tik om tekst in te voeren.

5. Zou je dit boek aanbevelen bij anderen? Waarom wel of niet?

Klik of tik om tekst in te voeren.

6. Vind je dat de eindtijd een belangrijk onderdeel is van de Bijbel en het geloofsleven? Heeft dit boek jouw standpunt veranderd?

Klik of tik om tekst in te voeren.

7. Welke Bijbelverzen over de eindtijd vind je het mooist en waarom?

Klik of tik om tekst in te voeren.

8. Hoe kun jij het onderwijs over de eindtijd en de spoedige komst van Jezus in jouw dagelijkse leven toepassen?

Klik of tik om tekst in te voeren.